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1  Ευρωπαϊκή συμφωνία για 400 εκατ. εμβόλια
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 546.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ευρωπαϊκή συμφωνία 
για 400 εκατ. εμβόλια
To AZD1222 τον Πανεπιστημίου της Οξφόρδης

Συμφωνία με τη φαρμακευτική εταιρεία 
AstraZeneca υπέγραψε η Ευρωπαϊκή Επι
τροπή για την προμήθεια έως και 400 εκα
τομμυρίων δόσεων του εμβολίου AZD1222 
του Πανεπιστημίου της Οξφόρδης. Ταυ
τόχρονα, η Επιτροπή συζητάει και με

τη γερμανική εταιρεία βιοτεχνολογίας 
CureVac για την προμήθεια 225 εκατ. 
δόσεων ενός δυνητικού εμβολίου, ενώ η 
Ρωσία ανακοίνωσε πως το εμβόλιό της, 
Sputnik V, προχωράει στη φάση κλινι
κών δοκιμών ευρεϊας κλίμακας. Σελ. 11
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Επεκτείνει 
το «χαρτοφυλάκιο 
εμβολίων» η Ε.Ε.
Συμφωνία Επιτροπής - AstraZeneca 
για προμήθεια έως 400 εκατ. δόσεων

Την ολοκλήρωση της συμφωνίας 
της με την Ευρωπαϊκή Επιτρο
πή γνωστοποίησε σε επίσημη 
ανακοίνωσή της η φαρμακευτι
κή εταιρεία ΑςίταΖεηεεα, η οποία 
αφορά την προμήθεια έως 400 
εκατομμυρίων δόσεων του εμβο
λίου AZD1222 ενάντια στη νόσο 
COVID-19. «Η νέα συμφωνία θα 
παράσχει σε όλα τα κράτη-μέλη 
της Ε.Ε. τη δυνατότητα πρόσβα
σης στο εμβόλιο σε ισότιμη βά
ση χωρίς κέρδος κατά τη διάρ
κεια της πανδημίας», δήλωσε η 
εταιρεία στο δελτίο Τύπου που 
εξέδωσε, αναφερόμενη στη λε
γάμενη «Ευρωπαϊκή συμμαχία για 
εμβόλια χωρίς αποκλεισμούς» με 
επικεφαλής τη Γερμανία, τη Γαλ
λία, την Ιταλία και την Ολλανδία. 
Στην ανακοίνωσή της, η εταιρεία 
αναφέρει πως τα ενδιάμεσα απο
τελέσματα της δοκιμής του εμ
βολίου της Οξφόρδης «έδειξαν 
ότι το AZD1222 ήταν ανεκτό και 
παρήγαγε ισχυρές ανοσολογικές 
αποκρίσεις ενάντια στον ιό SARS- 
CoV-2 σε όλους τους συμμετέχο
ντας που αξιολογήθηκαν», προ
τού συμπληρώσει πως η κλινική 
ανάπτυξη του εμβολίου προχωρά 
σε παγκόσμιο επίπεδο με συνεχι
ζόμενες δοκιμές τελικού σταδίου.

Παράλληλα, χθες η Ευρωπα
ϊκή Επιτροπή και η γερμανική 
εταιρεία βιοτεχνολογίας CureVac 
δήλωσαν από κοινού πως βρίσκο

νται σε προχωρημένες συνομιλί
ες για την προμήθεια έως και 225 
εκατομμυρίων δόσεων ενός δυ
νητικού εμβολίου COVID-19 στα 
κράτη-μέλη της Ε.Ε. Το εκτελεστι
κό όργανο της Ευρωπαϊκής Ενω
σης βρίσκεται επίσης σε συνομι
λίες με την ίαήηςοη & Johnson 
καθώς και τη Sanofl για τα υπό 
ανάπτυξη εμβόλια.

Από την άλλη, σε φάση μαζικής 
δοκιμής προχωράει και το δυνη
τικό εμβόλιο της Ρωσίας προτού 
λάβει έγκριση από την εγχώρια

Σε συνομιλίες με 
την Johnson & Johnson 
και τη Sanofi για τα υπό 
ανάπτυξη εμβόλια.

νομοθεσία, η οποία θα περιλαμ
βάνει περισσότερους από 40.000 
ανθρώπους σύμφωνα με ανακοί
νωση του πρακτορείου ειδήσεων 
TASS. Το εμβόλιο, το οποίο ονο
μάστηκε «Sputnik V» ως φόρος 
τιμής στον δορυφόρο της Σοβι
ετικής Ενωσης, χαρακτηρίστη
κε ασφαλές και αποτελεσματι
κό από τις ρωσικές αρχές, έπειτα 
από μόλις δύο μήνες δοκιμών σε 
ανθρώπους μικρής κλίμακας, τα 
αποτελέσματα των οποίων δεν 
έχουν ακόμη δημοσιοποιηθεί.

Το εμβόλιο AZD1222 αναπτύχθηκε από το Πανεπιστήμιο της Οξφόρδης. 
Αποτελέσματα από τις δοκιμές τελικού σταδίου αναμένονται αργότερα 
εντός του έτους.

Από την πλευρά του το Μεξικό, 
το οποίο μετράει πλέον πάνω από 
500.000 επιβεβαιωμένα κρούσμα
τα, ανέφερε πως θέλει να συμμε- 
τάσχει στην τρίτη φάση της δο
κιμής του ρωσικού εμβολίου, στο 
πλαίσιο των εντατικών προσπα
θειών της χώρας να εξασφαλίσει 
μια έγκαιρη προμήθεια για τον 
έλεγχο της πανδημίας.

Η Τουρκία, από την άλλη, δι
ατηρεί ανοιχτά όλα τα ενδεχό
μενα, συζητώντας το ενδεχόμε
νο κλινικών δοκιμών τόσο με τη

Ρωσία όσο και με την Κίνα και τη 
Γερμανία. Τέλος, ο πρωθυπουρ
γός της Αυστραλίας, Σκοτ Μόρι- 
σον, ανέφερε πως οι Αρχές της 
χώρας αναμένεται να καταστή
σουν υποχρεωτικό τον εμβολι
ασμό κατά του κορωνοϊού, επι
τρέποντας εξαιρέσεις μόνο για 
ιατρικούς λόγους. Επικρίνοντας 
τους αντιεμβολιαστές, ο Μόρισον 
υπογράμμισε ότι το διακύβευμα 
είναι πολύ μεγάλο για να επιτρα- 
πεί στην ασθένεια να συνεχίσει 
να εξαπλώνεται ελεύθερα.
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1  «Καμπανάκι» για το τοξικό νέφος από τα πλαστικά
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 443.48 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Τοξικό νέφος: Ενα ταξικό νέ
φος με μεγάλες ποσότητες διοξινών, 
εξαιρετικά καρκινογόνων ουσιών, δη- 
μιουργήθηκε από την πυρκαγιά στον 
χώρο ανακύκλωσης πλαστικών στη 
Μεταμόρφωση, υπογραμμίζει η Ελ
ληνική Αντικαρκινική Εταιρεία. Σελ. 7



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Καμπανάκι» για το τοξικό νέφος από τα πλαστικά
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

«Καμπανάκι» 
για ίο τοξικό νέφος 
από τα πλαστικά
ιδιαίτερα σοβαρή για τη δημόσια 
υγεία χαρακτηρίζει την πυρκα
γιά σε αποθήκη πλαστικών στη 
Μεταμόρφωση η Ελληνική Αντι- 
καρκινική Εταιρεία. Οπως επιση
μαίνει, τέτοιες εγκαταστάσεις 
πρέπει να λειτουργούν εκτός πυ- 
κνοκατοικημένων περιοχών, με 
αυστηρές προδιαγραφές ασφα
λείας. Να σημειωθεί ότι χθες 
ξεκίνησε από την Περιφέρεια 
Αττικής και τον «Δημόκριτο» η 
διερεύνηση της επιβάρυνσης της 
ατμόσφαιρας, με δειγματοληψίες 
σε ακτίνα 15 χλμ. γύρω από το 
επίμαχο κτίριο.

«Το πρόβλημα των κατοίκων 
των Αθηνών και των προαστίων 
από την πυρκαγιά στο εργοστά
σιο ανακύκλωσης πλαστικών στη 
Μεταμόρφωση δεν αφορά μόνο 
το μαύρισμα του ουρανού, ούτε 
την άσχημη μυρωδιά του καμέ
νου, ούτε το τσούξιμο των μα
τιών ή τον ερεθισμό του λαιμού. 
Το πρόβλημα είναι ότι η πυρκα
γιά δημιούργησε ένα τοξικό νέ
φος που περιείχε μεγάλες ποσό
τητες διοξινών, χημικών ουσιών 
εξαιρετικά καρκινογόνων για τον 
ανθρώπινο οργανισμό. Ουσιών 
που αιωρούνται στον αέρα και 
επικάθονται σε επιφάνειες», ανα
φέρει ο πρόεδρος της Ελληνικής 
Αντικαρκινικής Εταιρείας Βαγγ. 
Φιλόπουλος. «Τέτοιου είδους ερ
γοστάσια ή αποθήκες με ελαστι
κά, πλαστικά κ.λπ. δεν θα πρέπει 
να λειτουργούν κοντά σε πυκνο- 
κατοικημένες περιοχές, αλλά εκεί 
όπου οι ατμοσφαιρικές συνθήκες 
επιτρέπουν, σε τυχόν πυρκαγιά, 
ο καπνός να κατευθύνεται σε 
περιοχές ακατοίκητες ή όπου η 
εκκένωση του πληθυσμού είναι 
εύκολη και δυνατή και δεν υπάρ
χουν καλλιεργήσιμες εκτάσεις», 
επισημαίνει. Οπως σημειώνει, 
«βιοτεχνίες ή βιομηχανίες με υλι
κά που μπορούν να προκαλέσουν 
έκλυση ταξικών ουσιών σε πε
ρίπτωση ατυχήματος πρέπει να 
λειτουργούν με ειδικά αυστηρές

προδιαγραφές ασφαλείας και υπό 
τον αυστηρό τακτικό έλεγχο του 
κράτους. Εάν υπήρχαν αυτές οι 
προϋποθέσεις στην περίπτωση 
του εργοστασίου πλαστικών στη 
Μεταμόρφωση, πρέπει να απο- 
τελέσει θέμα προς διερεύνηση 
από τις αρχές».

Χθες ο «Δημόκριτος» ξεκίνησε 
για λογαριασμό της Περιφέρειας 
Αττικής δειγματοληψίες στην ευ
ρύτερη περιοχή του εργοστασίου 
προκειμένου να αποτυπωθεί η 
επιβάρυνση στο περιβάλλον. Οι 
δειγματοληψίες θα γίνουν σε τέσ
σερα σημεία περιμετρικά και σε 
ακτίνα έως 15 χλμ. από το σημείο

«Τέτοιες εγκαταστάσεις 
δεν πρέπει να λειτουρ
γούν σε πυκνοκατοι- 
κημένες περιοχές», 
τονίζει η Ελληνική 
Αντικαρκινική Εταιρεία.

της πυρκαγιάς. Τα σημεία θα επι- 
λεγούν έχοντας υπόψη τη μετεω
ρολογία της περιοχής. Δεδομένα 
θα σηλλεχθούν από τον πλησι- 
έστερο μετεωρολογικό σταθμό 
αλλά και από μετεωρολογικούς 
αισθητήρες που θα εγκαταστα
θούν στην περιοχή από τον «Δη
μόκριτο». Οι δειγματοληψίες και 
οι ακόλουθες χημικές αναλύσεις 
θα αφορούν τον προσδιορισμό 
διοξινών, πολυχλωριωμένων δι- 
φαινυλίων (ΡΟΒς), πολυαρωματι- 
κών υδρογονανθράκων (ΡΑΗς), 
οργανικού/στοιχειακού άνθρακα 
καθώς και πτητικών οργανικών 
ενώσεων (νΟΟς). Πάντως, σύμ
φωνα με τα στοιχεία του Ινστι
τούτου Ερευνών Περιβάλλοντος 
του Αστεροσκοπείου Αθηνών, 
από την Κυριακή παρατηρείται 
σταθεροποίηση της ρύπανσης 
στα κανονικά επίπεδα.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΙΑΛΙΟΣ

Χθες, ο «Δημόκριτος» ξεκίνησε για λογαριασμό της Περιφέρειας Ατ
τικής δειγματοληψίες προκειμένου να αποτυπωθεί η επιβάρυνση σιο 
περιβάλλον από την πυρκαγιά σιο ερνοσιάσιο ανακύκλωσης πλαστικών 
στη Μεταμόρφωση.
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1  Μεγαλώνει η αγωνία για τα κρούσματα
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 720.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανησυχία από την αύξηση 
κρουσμάτων και 
διασωληνωμένων >9
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Μεγαλώνει η αγωνία για τα κρούσματα
269 μολύνσεις με αύξηση ίων διασωληνωμένων - Πολιτική σύγκρουση για τη μετά καραντίνα διαχείριση

Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagel@naftemporiki.gr

Ε
νιείνεται η ανησυχία 
στους κόλπους της κυ
βέρνησης, καθώς τα κρού
σματα του κορονοϊού παραμέ

νουν αυξημένα, ενώ τις τελευ
ταίες μέρες αυξήθηκαν και οι 
ασθενείς που εισήχθησανστις 
Μονάδες Εντατικής Θεραπεί
ας.

Ταυτόχρονα ξέσπασε έντο
νη πολιτική αντιπαράθεση, με 
τα κόμματα της αντιπολίτευσης 
να κατηγορούν τους χειρισμούς 
της κυβέρνησης στο θέμα του 
ανοίγματος των συνόρων για 
τον τουρισμό και την κυβέρ
νηση να απαντά ότι η Ελλάδα εί
ναι σε καλύτερη θέση από άλ
λες χώρες, όπως επίσης και για 
το άνοιγμα των σχολείων την 
7η Σεπτεμβρίου εν μέσω έξαρ
σης της πανδημίας.

Χθες, τα νέα κρούσματα κο- 
ρονοϊού ανήλθαν σε 269, ισο
φαρίζοντας το αρνητικό ρεκόρ 
της Τρίτης, με διασπορά στο 
μεγαλύτερο μέρος της χώρας.

Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, τα 
19 κρούσματα είναι εισαγόμε- 
να, καθώς εντοπίστηκαν κατό
πιν ελέγχων στις πύλες εισό
δου της χώρας και τα 250 είναι 
εγχώρια.

Τα περισσότερα εντοπίστη
καν στην Αττική, όπου κατα- 
γράφηκαν επιπλέον 90 κρού
σματα, εκ των οποίων 18 συν
δέονται με πρόσφατο ταξίδι στο 
εσωτερικό, ενώ 67 νέα κρού
σματα έχει η Θεσσαλονίκη, εκ 
των οποίων 2 συνδέονται με 
γνωστή συρροή και 3 με πρό
σφατο ταξίδι στο εσωτερικό.

Μέχρι τώρα στην Αττική 
έχουν καταγραφεί 2.860 κρού
σματα και 1.447 στην Κεντρι
κή Μακεδονία, επί συνόλου 
7.684 κρουσμάτων στη χώρα.

Ακόμη, 15 κρούσματα εν
τοπίστηκαν στις Κυκλάδες, από

8 σε Λέσβο και Πέλλα, 7 στην 
Ημαθία και 6 στα Χανιά. Ακο
λουθούν η Χαλκιδική και το 
Κιλκίς με 5 νέα κρούσματα, το 
Ηράκλειο με 4 και από 3 σε Λά
ρισα, Φθιώτιδα, Φλώρινα, Κο
ζάνη (εκ των οποίων 1 συνδέε
ται με πρόσφατο ταξίδι στο εσω
τερικό της χώρας), Κεφαλονιά 
(2 εκ των οποίων συνδέονται 
με γνωστή συρροή) και Ιωάν
νινα.

Από 2 είχαν Δράμα, Δωδε
κάνησα, Καρδίτσα, Κέρκυρα, 
Πιερία και Σέρρες. Τέλος, από 
1 είχαν Αργολίδα, Άρτα, Ζά
κυνθος, Ηλεία και Ρέθυμνο.

Ο συνολικός αριθμός των 
κρουσμάτων είναι 7.934, έκτων 
οποίωντο 55,3% άνδρες. Με τα
ξίδι από το εξωτερικό σχετί
ζονται 1.783 και 3.658 με ήδη 
γνωστό κρούσμα.

Αυξημένος είναι και ο αριθ
μός των διασωληνωμένων με 
30 ασθενείς να νοσηλεύονται 
σε σοβαρή κατάσταση, ενώ άλ
λοι 140 ασθενείς κατάφεραν να 
βγουν από τις ΜΕΘ. Ευτυχώς, 
δεν έχει καταγραφεί κανένας 
νέος θάνατος, ενώ έχουμε 235 
θανάτους συνολικά στη χώρα.

Σφοδρή πολιτική σύγκρου
ση για τις αιτίες έξαρσης των 
κρουσμάτων κορονοϊού ξέ
σπασε χθες, με την κυβέρνη
ση να διευκρινίζει ότι ενδεχό
μενη διενέργεια υποχρεωτυτού 
τεστ στους τουρίστες από το 
εξωτερικό θα μηδένιζε την του
ριστική κίνηση και τον ΣΥΡΙΖΑ 
και το ΚΙΝΑΛ να καταγγέλλουν 
«παλινωδίες» και «αλαλούμ» στο 
άνοιγμα του τουρισμού.

Ευρωπαϊκό ρεκόρ
Σύμφωνα με επικαιροποιημέ- 
να στοιχεία του παρατηρητη
ρίου Covid-19 του Πανεπιστη
μίου Johns Hopkins που δη
μοσίευσε χθες η γερμανική 
εφημερίδα «FAZ», η Ελλάδα κα
τέχει πλέοντο αρνητικό ρεκόρ

στην Ευρώπη στον ρυθμό αύ
ξησης κρουσμάτων κορονοϊού 
με ποσοστό 3%. Την έξαρση των 
κρουσμάτων στη χώρα παρα
δέχθηκε χθες τόσο ο κυβερνη
τικός εκπρόσωπος Στέλιος Πέ
τσας όσο και κυβερνητικές πη
γές, αναφέροντας όμως ταυτό
χρονα ότι η κατάσταση στην 
Ελλάδα παραμένει καλύτερη 
σε σύγκριση με άλλες χώρες, 
όπως το Βέλγιο. «Η καλύτερη 
επιδημιολογική εικόνα στην 
Ελλάδα έναντι άλλων χωρών, 
απαντά σε όλους εκείνους που 
προσπαθούν να καλλιεργήσουν 
την εικόνα ότι “το πράγμα ξε
φεύγει στη χώρα μας”», συμ
πλήρωσε ο κ. Πέτσας.

Στον αντίποδα ο ΣΥΡΙΖΑ κα
ταλόγισε την πλήρη ευθύνη 
στην κυβέρνηση για τη ραγδαία 
αύξηση των κρουσμάτων, κά
νοντας λόγο για πολυάριθμες 
παλινωδίες. Ειδικότερα κατη
γόρησε την κυβέρνηση ότι προ
χώρησε σε «άρον-άρον» άνοιγ
μα του τουρισμού χωρίς μαζι
κά υποχρεωτικά τεστ, ότι επέ

τρεψε την πληρότητα 100% στα 
αεροπλάνα, ότι αρνήθηκε να 
αυξήσει τα δρομολόγια στις δη
μόσιες συγκοινωνίες, στοιβά
ζοντας τους πολίτες σαν σαρ
δέλες. Κατήγγειλε επίσης την 
αύξηση της πληρότητας των 
πλοίων, την κατάργηση της υπο- 
χρεωτικότητας της μάσκας στα 
καταστήματα και την απόκρυ
ψη κρουσμάτων στην Πάρο.

Ανταπαντώντας, κυβερνητι
κές πηγές υπεραμύνθηκαν της 
απόφασης διενέργειας μόνο 
δειγματοληπτικών τεστ, λέγον
τας ότι σε αντίθετη περίπτωση 
θα μηδενιζόταν η τουριστική 
ροή. Ταυτόχρονα ανέφερε ότι 
η αύξηση της πληρότητας των 
επιβατών στα ακτοπλοϊκά έγι
νε σταδιακά και «με γνώμονα 
την εξυπηρέτηση των κατοίκων 
και των επισκεπτών των νησιών 
μας». Επιπλέον οι κυβερνητι
κές πηγές σημείωσαν ότι βρέ
θηκαν μόνο 725 κρούσματα 
από το εξωτερικό σε 333.000 
ελέγχους και 2,6 εκατ. αφίξεις. 
Χαρακτήρισαν δε «ψεκασμένο»

τον ισχυρισμό περί απόκρυψης 
των κρουσμάτων στα νησιά.

Σκληρή κριτική στην κυ
βέρνηση άσκησε, όμως, και το 
ΚΙΝΑΛ κάνοντας λόγο για «αλα
λούμ». Το ΚΙΝΑΛ επικαλέστη
κε, μάλιστα, τη δήλωση του κ. 
Μητσοτάκη ότι «περιμέναμε 
την αύξηση των κρουσμάτων», 
λέγοντας ότι έρχεται σε αντί
θεση με όσα είχε αναφέρει τον 
Ιούνιο στη Σαντορίνη όταν «κα- 
λούσετουςτουρίστες να έρθουν 
στην Ελλάδα που είναι μια 
ασφαλής χώρα».

«SOS» για τα σχολεία
Τη Δευτέρα θα ανακοινώσει το 
υπουργείο Παιδείας τις τελικές 
αποφάσεις του για τα μέτρα 
ασφαλείας που θα ισχύσουν 
στα σχολεία εν όψει της έναρ
ξης της σχολικής χρονιάς στις 
7 Σεπτεμβρίου.

Ο κυβερνητικός εκπρόσω
πος, Στέλιος Πέτσας, τόνισε χθες 
ότι τα σχολεία θα ανοίξουν με 
πλήρη σύνθεση αλλά και αυ
ξημένα μέτρα προστασίας στις 
7 Σεπτεμβρίου έπειτα από την 
ομόφωνη εισήγηση της κυ
βερνητικής επιτροπής λοιμω- 
ξιολόγων. Εν όψει των ανακοι
νώσεων η υπουργός Παιδείας 
Νίκη Κεραμέως και η υφυ
πουργός Σοφία Ζαχαράκη εί
χαν χθες τηλεδιάσκεψη με εκ
προσώπους της Διδασκαλικής 
Ομοσπονδίας Ελλάδος και της 
Ομοσπονδίας Λειτουργών Μέ
σης Εκπαίδευσης. Μετά το πέ
ρας των συζητήσεων η κ. Κε
ραμέως ανέφερε ότι κατέγρα
ψε τις προτάσεις των εκπαι
δευτικών π ροκειμένου να δρο
μολογήσει λύσεις σε ζητήμα
τα που τυχόν ανακύπτουν.

Σημειώνεται ότι οι εκπαι
δευτικοί εκφράζουν εντονότα
τες επιφυλάξεις για το άνοιγμα 
των σχολείων εν μέσω έξα ροής 
της πανδημίας στη χώρα και 
σημειώνουν ότι ο μέσος όρος

ηλικίας τους ξεπερνά τα 55 έτη, 
με πολλούς εξ αυτών να ανή
κουν σε ευπαθείς ομάδες. Επί
σης η εκπαιδευτική κοινότητα 
αντιδρά για την απόφαση λει
τουργίας σε «πλήρη σύνθεση», 
καθώς ανησυχεί ότι ο συγ
χρωτισμός 25 έως 29 παιδιών σε 
αίθουσες λίγων τετραγωνικών, 
μερικές φορές και χωρίς πα
ράθυρα, ενδέχεται να θέσει σε 
κίνδυνο μαθητές, γονείς και δι
δάσκοντες.

Από την πλευρά του ο το- 
μεάρχηςτου ΣΥΡΙΖΑ, Νίκος Φί
λης, ζήτησε εκ νέου να συγ- 
κληθεί η Επιτροπή Μορφωτι
κών Υποθέσεων της Βουλής, 
παρουσία των ειδικών του ΕΟ- 
ΔΥ ώστε να συζητηθεί το θέμα 
με γνώμονα την ασφάλεια των 
μαθητών και των εκπαιδευτι
κών. Επιπλέον, κατηγόρησε την 
κ. Κεραμέως ότι όχι μόνο δεν 
μερίμνησε για τη μείωση των 
μαθητών ανά τάξη, αλλά αύξη
σε και το ανώτατο όριο παιδιών 
στα Δημοτικά Σχολεία από 22 
σε 25.

Σε αναμονή είναι όμως και 
δεκάδες εργαζόμενοι και ερ
γοδότες για την ανακοίνωση 
των π ρωτοκόλλων σύμφωνα με 
τα οποία θα επιστρέφουν στην 
εργασία τους όσοι πήγαν δια
κοπές.

«Αγκάθια» για το ΕΣΥ
Την ίδια στιγμή οι εργαζόμενοι 
στα νοσοκομεία καταγγέλλουν 
την πολιτεία λέγοντας ότι μόνο 
«θωρακισμένο» δεν είναι το ΕΣΥ 
όπως διατείνεται. Καταγγέλλουν 
συγκεκριμένα ότι δεν λειτουρ
γούν 8 από τις 20 ΜΑΦ στον 
Ευαγγελισμό, δενλαμβάνονται 
μέτρα υγειονομικής προστα
σίας γιατρών και νοσηλευτών 
με αποτέλεσμα τα κρούσματα 
που καταγράφηκαν στο ΑΧΕ
ΠΑ και ότι υπάρχει κερδοσκο
πία επί των ειδών ατομικής προ
στασίας. [SID:13673892]
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«Μένουν σπίτι», σε μια αγκαλιά φροντίδας
Ευκολότερη και φωτεινότερη είναι κάθε μέρα η ζωή στον ξενώνα «Ιονίς», στο κέντρο της Αθήνας, για τους άστεγους χρήστες

Της ΤΑΣΟΥΛΑΣ ΚΑΡΑΪΣΚΑΚΗ

Ολα έχουν βρει τον ρυθμό τους 
στον ξενώνα των τοξικοεξαρτημέ- 
νων στο κέντρο της Αθήνας, που 
δεν είναι ένα απλό υπνωτήριο, 
αλλά ένας χώρος όπου κάθε μέρα, 
με τη βοήθεια του ειδικευμένου 
επιστημονικού προσωπικού, τα 
προβλήματα είναι λιγότερα και η 
ζωή καλύτερη για τους ταλαιπω
ρημένους ενοίκους.

Η ανάγκη ήταν πιεστική και 
γνωστή: να βρουν στέγη οι άστε
γοι της Αθήνας με προβλήματα 
χρήσης ουσιών, που αποτελούν 
άνω του 50% του συνόλου των 
αστέγων του κέντρου της πρω
τεύουσας.

Η αφορμή δόθηκε με την κρίση 
του κορωνο'ίού, ώστε να έχει νόη
μα και για αυτούς, η παρότρυνση 
«μένουμε σπίτι». Κι έτσι από τις 
22 Απριλίου, πλέον 90 άτομα, έως 
τότε αποκλεισμένα από τη δυνα
τότητα στέγασης, κατέλυσαν στον 
παλιό ξενώνα αστέγων του δήμου, 
στο ξενοδοχείο «Ιονίς», στη Χαλ- 
κοκονδύλη. Ενας σε κάθε ευάερο 
καλοφροντισμένο δωμάτιο.

Οπως περιγράφει στην «Κ» η 
ψυχή του ξενώνα, η «μητέρα» 
όλων, Φωτεινή Λεομπίλλα, κοι
νωνιολόγος ειδικευμένη στον κοι
νωνικό αποκλεισμό, πρόεδρος του 
επιστημονικού συμβουλίου της 
δομής, σχέδιο υπήρχε. «Ωστόσο, 
ήταν νέα η δημοτική αρχή, χρει
αζόταν ζύμωση, συνεργασία με 
τους εμπλεκόμενους φορείς, επι
πλέον, βάσει κοινής υπουργικής 
απόφασης των υπουργείων Ερ-

Από τις 22 Απριλίου, 
90 άτομα κατέλυσαν 
στον παλιό ξενώνα 
του δήμου, 
στη Χαλκοκονδύλη.

-

Επάνω: Σε κάθε καλοφροντισμένο δωμάτιο μένει μόνο ένας ένοικος. Κάτω: Σια σαλόνια του παλιού ξενοδοχείου, οι 90 ένοικοι σιτίζονται και περνούν χην ώρα τους διαβάζοντας ή βλέποντας τηλεόραση,
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γασίας και Υγείας απαγορευόταν 
να διαμένουν σε ξενώνες περισ
σότεροι από 20 ενεργοί χρήστες. 
Με το ξέσπασμα της επιδημίας, 
πολύ γρήγορα, καθίσαμε στο ίδιο 
τραπέζι ο δήμος, το ΚΥΑΔΑ (Κέ
ντρο Υποδοχής και Αλληλεγγύης 
του Δήμου Αθηναίων), οι επίσημοι 
φορείς απεξάρτησης ΟΚΑΝΑ (Ορ
γανισμός Κατά των Ναρκωτικών) 
και ΚΕΘΕΑ (Κέντρο Θεραπείας 
Εξαρτημένων Ατόμων), υπογρά
ψαμε μνημόνιο συνεργασίας και 
μέσα σε διάστημα τριών εβδομά
δων, λόγω COVID-19, με Πράξη 
Νομοθετικού Περιεχομένου, που 
έδινε τη δυνατότητα λειτουργίας 
ενός τέτοιου χώρου, γεννήθηκε 
ο πρώτος ξενώνας για άστεγους 
χρήστες. Ολοι οι συμβαλλόμενοι 
προσέφεραν από κάτι. Ο ΟΚΑΝΑ 
και το ΚΕΘΕΑ στελέχωσαν τον 
ξενώνα με ειδικευμένο προσωπι
κό, ο ΚΥΑΔΑ μας παραχώρησε το 
κτίριο και προσφέρει στους φιλο
ξενούμενους τη σίτιση, ο δήμος

έχει αναλάβει το θέμα της φύλα
ξης και παρέχει την υλικο-τεχνική 
υποστήριξη», λέει η κ. Λεομπίλλα. 
«Υποδεχθήκαμε τους πρώτους δέ
κα, που γρήγορα έγιναν 40 και 
μετά 90, άνδρες και γυναίκες, Ελ
ληνες και αλλοδαποί. Είκοσι γυ
ναίκες, τρία ζευγάρια. Ολοι έκα
ναν τεστ κορωνο'ίού από κλιμάκια 
του ΕΟΔΥ και παρέμεναν σε ειδικό 
χώρο μέχρι να βγουν τα αποτελέ
σματα. Ευτυχώς δεν υπήρξε κανέ
να κρούσμα μεταξύ ωφελουμένων 
και προσωπικού. Εκπαιδεύτηκαν 
όλοι να χρησιμοποιούν αντισηπτι
κά, μάσκες, να τηρούν αποστά
σεις, να παίρνουν τα μέτρα τους 
κατά την έξοδο και είσοδο, διό
τι ο ξενώνας δεν είναι κλειστός, 
οι φιλοξενούμενοι μπαίνουν και 
βγαίνουν ελεύθερα από τις 7 π.μ. 
έως τη μία μετά τα μεσάνυχτα».

Ομως το «Ιονίς» δεν είναι ένας 
ξενώνας όπου ενεργοί χρήστες 
ουσιών απλά κάνουν το μπάνιο 
τους, σιτίζονται, περνούν τον

ελεύθερο χρόνο τους και κοιμού
νται. Δικαιούνται κατ’ εξαίρεση 
εισαγωγή στο θεραπευτικό πρό
γραμμα υποκατάστασης του ΟΚΑ
ΝΑ. «Είκοσι ήταν ήδη ωφελούμε
νοι του ΟΚΑΝΑ. Οι υπόλοιποι 70 
ήταν εκτός προγραμμάτων. Από 
αυτούς, σήμερα, περίπου 35 άτο
μα λαμβάνουν υποκατάστατα από 
τον ΟΚΑΝΑ, περίπου 10 παρακο
λουθούν προγράμματα του ΚΕΘΕΑ 
με σκοπό την εισαγωγή τους σε 
στεγνό θεραπευτικό πρόγραμμα. 
Οι υπόλοιποι παραμένουν ενεργοί 
χρήστες, δεν έχουν εκδηλώσει 
κάποια επιθυμία για ένταξη σε 
πρόγραμμα, εμείς είμαστε εδώ για 
να τους υποστηρίξουμε σε κάθε 
φάση της ζωής τους. Δεν επιβάλ
λουμε καμιά τιμωρία», σημειώνει 
η κ. Λεομπίλλα.

Κανονισμός λειτουργίας υπάρ
χει, οι φιλοξενούμενοι έχουν δι
καιώματα και υποχρεώσεις,ενώ 
υπογράφουν και συμφωνητικό. 
Ομως οι προϋποθέσεις για να γίνει

κάποιος δεκτός στον ξενώνα είναι 
ελάχιστες. Εφαρμόζεται το σύστη
μα της άμεσης υποδοχής, χωρίς 
ελέγχους, μετά την εξέταση για τυ
χόν μεταδιδόμενο νόσημα. Αρκεί 
ο αϊτών να πει ότι είναι άστεγος 
χρήστης (άλλωστε τους περισσό
τερους ουσιοεξαρτημένους άστε
γους οι εργαζόμενοι στον ξενώνα, 
που έχουν κάνει για καιρό ςΐτεέν 
work, τους γνωρίζουν), και γίνε
ται δεκτός, εάν υπάρχει διαθέσιμο 
δωμάτιο. Προς στιγμήν δεν υπάρ
χει. Μόνο σε περίπτωση ακραίων 
καιρικών φαινομένων μπορεί ο ξε
νώνας να φιλοξενήσει 140 άτομα, 
δύο άτομα ανά δωμάτιο.

Ρητά απαγορεύονται μέσα στον 
ξενώνα, η κατοχή, χρήση και δι
ακίνηση ναρκωτικών -«είναι λό
γος για να ληφθούν μέτρα»-, και 
η χρήση βίας. Επίσης στον ξενώ
να δεν μπορούν να παραμείνουν 
άτομα με ψυχικά νοσήματα που 
δεν λαμβάνουν την αγωγή που 
τους έχει υποδείξει ο ψυχίατρος

της δομής. «Αν δεν καταφέρουν 
οι θεραπευτές να πείσουν το άτο
μο με ψυχικό νόσημα να δεχθεί 
τη θεραπεία, οδηγείται συνοδεία 
σε ψυχιατρική κλινική προκειμέ- 
νου να νοσηλευτεί, εδώ δεν μπο
ρεί να μείνει, καθώς είναι επικίν
δυνος για τον εαυτό του και τους 
άλλους. Επίσης δεν μπορούμε να 
δεχθούμε άτομα που αδυνατούν 
να αυτοεξυπηρετηθούν, καθώς 
δεν υπάρχουν εγκαταστάσεις για 
ΑμεΑ. Δεν διαθέτουμε ειδικά λου
τρά, τουαλέτες, ασανσέρ», εξηγεί 
η κ. Λεομπίλλα.

Οι μεγάλε8 ελλείψεις
Μέσα σε αυτούς τους τρεις μή

νες λειτουργίας, αναδείχθηκαν 
δύο μεγάλες ελλείψεις. «Πρώτον, 
αντιληφθήκαμε ότι χρειαζόμαστε 
κι άλλους ξενώνες. Δεύτερον, ότι 
απουσιάζουν οι εξειδικευμένες δο
μές για μετανοσοκομειακή φροντί
δα. Ανθρωποι που παίρνουν εξιτή
ριο -ειδικά οι χρήστες παίρνουν

γρήγορα εξιτήριο από τα νοσοκο
μεία, καθώς συχνά δημιουργούν 
προβλήματα-, δεν έχουν κάπου να 
πάνε μέχρι να ανακάμψουν πλή
ρως. Εδώ δεν υπάρχουν οι κατάλ
ληλες υποδομές. Είναι ένα έλλειμ
μα που το έχω διαπιστώσει κατά 
την προηγούμενη επαγγελματική 
μου εμπειρία στο πολυδύναμο του 
Δήμου Αθηναίων, στον ΟΚΑΝΑ, 
το ΚΕΘΕΑ, σε ςτίθέν work. Κατά 
τη γνώμη μου αποτελεί πρόκλη
ση για τον ΟΚΑΝΑ και το ΚΕΘΕΑ, 
αφού αφορά χρήστες, αλλά και για 
το υπουργείο Υγείας, ή τον Δήμο 
Αθηναίων.

Από την πλευρά του δημάρχου 
κ. Κώστα Μπακογιάννη υπάρχει η 
διάθεση να στηριχθεί κάθε προ
σπάθεια στον τομέα αυτό. Υπάρ
χουν πολλά που μπορούν να γί
νουν. Επεξεργαζόμαστε μαζί με 
τους εμπλεκόμενους φορείς προ
τάσεις για την εξεύρεση χρηματο
δοτικών εργαλείων, αλλά και για 
νομοθετικές βελτιώσεις».

«Συνεχίζεται η όχληση από τη χρήση στον δρόμο»
Ακόμη μία έλλειψη, που έχει επιση- 
μανθεί εδώ και καιρό, είναι εκείνη 
ενός χώρου εποπτευόμενης χρήσης. 
Φάνηκε καθαρά κατά τους τρεις μή
νες λειτουργίας του ξενώνα. «Τους 
ζητάμε να μην κάνουν χρήση εδώ, 
καθώς ο ξενώνας δεν μπορεί να λει
τουργήσει ως άτυπος χώρος επο
πτευόμενης χρήσης, δεν υπάρχουν 
οι προϋποθέσεις, οπότε συνεχίζε
ται η όχληση από τη χρήση ουσιών 
στον δρόμο. Θα έπρεπε παράλληλα 
με τη λειτουργία του ξενώνα να έχει 
δημιουργηθεί και ένας χώρος επο
πτευόμενης χρήσης. Ομως αυτό δεν 
ήταν δυνατόν εν μέσω πανδημίας 
και lockdown, ήδη αυτό που έγινε, 
ο ξενώνας, η δημιουργία του οποί
ου συζητείται εδώ και σχεδόν δύο 
δεκαετίες, ήταν άθλος».

Αυτή τη στιγμή αναμένεται η 
τροποποίηση της υπουργικής από
φασης για τους δικαιούχους του Κοι
νωνικού Επιδόματος Αλληλεγγύης 
(ΚΕΑ), ώστε να μπορούν να το λαμ
βάνουν και όσοι φιλοξενούνται σε 
ξενώνα, οι οποίοι μέχρι στιγμής εξαι
ρούνται. «Το ποσό αυτό, περίπου 
200 ευρώ, θα βοηθούσε πολύ στη

Θα έπρεπε παράλληλα 
με τη λειτουργία του ξε
νώνα να έχει δημιουργη- 
θεί και ένας χώρος επο
πτευόμενης χρήσης.

μείωση της παραβατικότητας των 
χρηστών. Δεν θα κάνουν τη μικρο- 
διακίνηση, δεν θα πωλούν χάπια για 
να εξασφαλίσουν τη δόση τους», το
νίζει η κ. Λεομπίλλα.

Ως επιστημονικό προσωπικό απα
σχολούνται στον ξενώνα 20 άτομα, 
κυρίως στελέχη του ΟΚΑΝΑ και του 
ΚΕΘΕΑ. Κοινωνικοί λειτουργοί, ψυ- 
χολόγοι, ειδικοί θεραπευτές (απο- 
φοιτήσαντες από προγράμματα του 
ΚΕΘΕΑ και του ΟΚΑΝΑ με εξαιρετι
κά πολύτιμη εμπειρία), νοσηλευτές. 
Ακόμη, ένας διοικητικός υπάλληλος.

Επίσης είναι διαθέσιμοι επί 
24ώρου βάσεως ένας παθολόγος και 
ένας ψυχίατρος. Με τη δομή σηνερ- 
γάζονται η ΜΚΟ «Θετική Φωνή» και 
ο σύλλογος ασθενών ήπατος «Προ

Η πρόεδρος του επιστημονικού 
συμβουλίου της δομής, Φωτεινή 
Λεομπίλλα.

μηθέας» για τον ιολογικό έλεγχο των 
φιλοξενουμένων που ενδέχεται να 
έχουν προσβληθεί από HIV ή ηπα- 
τίτιδες. Εάν είναι θετικοί, διασυν- 
δέονται με μονάδες ειδικών λοιμώ
ξεων προκειμένου να ξεκινήσουν 
θεραπεία. Οσοι έχουν διακόψει τη 
θεραπεία τους επανασυνδέονται με 
τις μονάδες από τις οποίες λάμβα-

ναν την αγωγή. Οι άνθρωποι του 
ξενώνα τούς κλείνουν τα ραντεβού, 
επικοινωνούν με τον λοιμωξιολόγο, 
φροντίζουν να λαμβάνεται σωστά 
η αγωγή τους. «Οι οροθετικοί δεν 
αποτελούν κίνδυνο, η σεξουαλική 
επαφή και η κοινή χρήση σύριγγας 
είναι οι τρόποι μετάδοσης του HIV, 
και όταν λαμβάνουν θεραπεία, το ιι- 
κό φορτίο μειώνεται, στη συνέχεια 
δεν ανιχνεύεται και δεν υπάρχει κα
μία περίπτωση μετάδοσης», αναφέ
ρει η κ. Λεομπίλλα.

Ακόμη, ο ξενώνας σηνεργάζεται 
με τη ΜΚΟ Solidarity Now και άλ
λους φορείς που υποστηρίζουν με 
λογιστές και δικηγόρους τους φιλο- 
ξενουμένους σε θέματα πρόνοιας, οι
κονομικά, κοινωνικά. Τους βοηθούν 
να επανεκδώσουν τη χαμένη τους 
ταυτότητα, να αποκτήσουν κάποιο 
ταξιδιωτικό έγγραφο ή να υποβά
λουν αίτημα για άσηλο ή ένσταση, 
αν είναι αλλοδαποί. Ο ξενώνας είναι 
ανοιχτός σε ανθρώπους χωρίς χαρ
τιά, άλλωστε οι εννέα στους δέκα 
δεν διαθέτουν κάποιο νομιμοποι
ητικό έγγραφο όταν χτυπούν την 
πόρτα του.

Διαδικασίες ανεύρεσης 
περισσότερων δομών
«Πρόκειται για μια πολύ επιτυχη
μένη προσπάθεια, που βρήκε με
γάλη ανταπόκριση και από τους 
ανθρώπους που υποφέρουν από 
την εξάρτηση και διαβίωναν μέ
χρι πρόσφατα στον δρόμο, στην 
οποία θέλουμε να συνεχίσουμε 
να συμβάλλουμε», σημειώνει 
ο κ. Γρήγορης Λέων, πρόεδρος 
του ΚΥΑΔΑ και της Ελληνικής 
Ιατροδικαστικής Εταιρείας. «Το 
κτίριο θα είναι διαθέσιμο μέ
χρι τον Μάιο του 2021, οπότε 
θα ξεκινήσουμε άμεσα ως ΚΥ
ΑΔΑ, από αρχές Σεπτεμβρίου, 
τις διαδικασίες ανεύρεσης ίσως 
και περισσότερων δομών έτσι 
ώστε να προσφέρουμε από τη 
μια πλευρά περισσότερες θέσεις 
και από την άλλη να υπάρχει μια 
διεπιστημονική διάκριση μεταξύ 
των ωφελουμένων. Στόχος μας 
είναι, στη θέση του ενός μεγά
λου ξενώνα, να υπάρξουν δύο ή 
τρία μικρότερα κτίρια, τα οποία 
θα έχουν συνολικά ίσως και με

γαλύτερη δυναμικότητα από το 
υφιστάμενο, αλλά θα είναι και 
καλύτερα διαχειρίσιμα από τους 
ανθρώπους που φροντίζουν τους 
φιλοξενουμένους. Σε καμία πε
ρίπτωση δεν πρόκειται να στα
ματήσει αυτή η προσπάθεια στη 
μετά COVID-19 εποχή. Οι μισοί

Δύο ή τρία 
μικρότερα κτίρια, 
με μεγαλύτερη 
δυναμικότητα από 
τον υφιστάμενο ξενώνα.

και πλέον άστεγοι, περί τα 250 
με 300 άτομα, κάνουν χρήση ου
σιών, είναι ένα πρόβλημα που 
ακόμη υφίσταται, άρα συνεχί
ζουμε στο επόμενο βήμα ώστε 
να εξυπηρετήσουμε όσο γίνεται 
μεγαλύτερο αριθμό ατόμων», 
καταλήγει ο κ. Λέων.
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1  Η χαριστική βολή τα έκτακτα μέτρα για τη
Χαλκιδική

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-08-2020

Επιφάνεια: 299.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η χαριστική βολή 
τα έκτακτα μέτρα 
για τη Χαλκιδική
Του Γιώργου Χατζηλίδη
ghatzil@naftemporiki.gr

▼ Χαριστική βολή για τα μι
κρά, κυρίως, καταλύματα της 
Χαλκιδικής φαίνεται ότι απο
τελούν τα έκτακτα περιοριστι
κά μέτρα που επιβλήθηκαν 
στην περιοχή λόγω του κορο- 
νοϊού.
Όπως αναφέρει ο πρόεδρος 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Επιχειρηματιών Τουριστικών 
Καταλυμάτων «Ο Αριστοτέλης» 
Τριαντάφυλλος Παπαϊωάννου, 
αμέσως μόλις έγινε γνωστή η 
επιβολή ειδικού καθεστώτος 
μέχρι τις 31 Αυγούστου, ακυ
ρώθηκε το 80% των προκρα- 
τήσεων που υπήρχαν για τις 
επόμενες 10 ημέρες στη Χαλ
κιδική, μεταξύ των οποίων και 
πολλές που είχαν γίνει μέσα 
από το πρόγραμμα κοινωνικού 
τουρισμού. Σύμφωνα με εκτι
μήσεις του ίδιου, ο τζίρος στα 
μικρά καταλύματα είναι μει
ωμένος πάνω από 70% σε σχέ
ση με την αντίστοιχη περσινή 
τουριστική περίοδο, ενώ γενι
κά η αβεβαιότητα λόγω της παν
δημίας δημιουργεί ανησυχία 
και για σοβαρές επιπτώσεις και 
στην επόμενη σεζόν. 
Αντίθετα, στα ξενοδοχεία της 
Χαλκιδικής οι αία; ρώσεις είναι 
λίγες, αλλά -όπως λέει στη «Ν» 
ο ταμίας της Ένωσης Ξενοδό
χων Χαλκιδικής Γιάννης Λα- 
σπάς- η σεζόν θεωρείται ούτως 
ή άλλως χαμένη για τον κλάδο. 
Στα μισό περίπου ξενοδοχεία 
που λειτού ργησαν φέτος το κα- 
λοκαίρι στο δημοφιλέστερο 
τουριστικό θέρετρο της Β. Ελ
λάδας, οι μέσες πληρότητες 
ήταν περίπου 25% τον Ιούλιο 
και σε αντίστοιχο ποσοστό ανα
μένεται να κλείσουν και για τον

Αύγουστο. Αυτό μεταφράζεται 
σε τε ράστια απώλεια τζί ρου για 
τους ξενοδόχους της Χαλκιδι
κής, που σε ορισμένες περι
πτώσεις ξεπερνάει ακόμα και 
το καταστροφικό 80%.
Ο ίδιος σημειώνει ότι πλέον εί
ναι επιτακτική ανάγκη της στή
ριξης, με απτά και αποτελε
σματικά μέτρα, της επιχειρη
ματικότητας της Χαλκιδικής, 
διότι σε κάθε άλλη περίπτωση 
τα λουκέτα θα είναι αναπό
φευκτα, όπως και οι απώλειες 
χιλιάδων θέσεων εργασίας.

Ανάγκη στήριξης
Στο ίδιο μήκος κύματος, όλοι 
οι τοπικοί φορείς τονίζουν την 
επιτακτική ανάγκη λήψης μέ
τρων για την τοπική οικονομία. 
Η δήμαρχος Κασσάνδρας Ανα
στασία Χαλκιά τονίζει ότι για 
να μη γιγαντωθεί η επίδραση 
του «φονικού και αόρατου εχ
θρού» στην τοπική οικονομία, 
η κυ βέ ρνηση π ρέπει να σταθεί 
αρωγός των παραγωγικών τά
ξεων προκειμένου να απο
φευχθούν τα λουκέτα, η οικο
νομική εξαθλίωση και ο κοι
νωνικός μαρασμός. Από την 
πλευρά του, ο δήμαρχος Νέας 
Προποντίδας Εμμανουήλ Κρια- 
ράς, αφού αφήνει αιχμές κατά 
της κυβέρνησης για ελλιπή ενη
μέρωση των τοπικών αρχών, 
ζητεί ουσιαστικά μέτρα στήρι
ξης των εργαζομένων και των 
επιχειρήσεων που πλήττονται, 
αλλά και καλεί για πιστή τήρη
ση των μέτρων προκειμένου να 
μην ακολουθήσει νέα αυστη- 
ροποίησή τους, πλήττοντας ακό
μη περισσότερο την τοπική οι
κονομία και κυ ρίως για να μην 
τεθεί σε ακόμη μεγαλύτερο κίν
δυνο η δημόσια υγεία.

[SID.-13673884]



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις του νόμου
Κατρούγκαλου

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,21-22 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-08-2020

Επιφάνεια: 723.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ 732 ΕΥΡΩ ΣΤΑ 673 ΕΥΡΩ

Μειωμένες 
οι συντάξεις 
ίου νόμου 
Καχρούγκαλου
Ψαλιδισμένες είναι οι συντάξεις 
που εκδόθηκαν με βάση τις διατά
ξεις του νόμου Καχρούγκαλου και θα 
λάβουν τη Δευτέρα 14.252 συνταξι
ούχοι. Η μέση σύνταξη αυτής της κα
τηγορίας διαμορφώνεται στο 673 ευ
ρώ, έναντι 732 ευρώ που θα λάβουν 
κατά μέσον όρο οι υπόλοιποι 2,4 
εκατ. συνταξιούχοι. Σελ. 22
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1  Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις του νόμου Κατρούγκαλου
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,21-22 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις
Βάσει διατάξεων του ν. Κατρούγκαλου είναι μειωμένες 59 ευρώ κατά μέσον όρο

Χαμηλότερες κατά 59 ευρώ -κατά 
μέσον όρο- είναι οι νέες συντάξεις 
που προκύπτουν βάσει του νόμου 
Κατρούγκαλου που θα λάβουν για 
πρώτη φορά την ερχόμενη Δευτέ
ρα 14.252 συνταξιούχοι. Η μέση 
νέα σύνταξη διαμορφώνεται στα 
673 ευρώ, ενώ δεν περιλαμβάνο
νται οι κρατήσεις υπέρ ΑΚΑΓΕ 
και η εισφορά υγείας. Η ψαλίδα 
ανοίγει επικίνδυνα ανάλογα με το

πρώην ταμείο από το οποίο προ
έρχεται ο νέος σηνταξιούχος. Εί
ναι ενδεικτικό ότι οι 445 νέοι ση- 
νταξιούχοι που προέρχονται από 
το Δημόσιο και θα λάβουν στις 28 
Αυγούστου την οριστική σύντα
ξή τους θα πληρωθούν συνολι
κά 446.661,5 ευρώ, που αντιστοι
χεί σε μέση σύνταξη της τάξεως 
των 1.051 ευρώ. Στον αντίποδα 
οι 960 νέοι σηνταξιούχοι που θα

λάβουν τη σύνταξή τους από το 
πρώην ΙΚΑ, θα πάρουν συνολι
κά 421.073,49 ευρώ, ήτοι μέση 
παροχή που μόλις ξεπερνάει τα 
438 ευρώ τον μήνα. 287 πρώην 
ελεύθεροι επαγγελματίες ασφαλι
σμένοι στο ΤΕΒΕ θα λάβουν κατά 
μέσον όρο σύνταξη 709,83 ευρώ, 
ενώ η μέση νέα σύνταξη στους 
γιατρούς του πρώην ΕΤΑΑ-ΤΣΑΥ 
είναι 1.213,63 ευρώ. Σελ. 22

Η μέση νέα σύνταξη διαμορφώνεται στα 673 ευρώ, ενώ δεν περιλαμβάνο
νται οι κρατήσεις υπέρ ΑΚΑΓΕ και η εισφορά υγείας.
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1  Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις του νόμου Κατρούγκαλου
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,21-22 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις 
ίου νόμου Κατρούγκαλου
Διαμορφώνονται στα 673 ευρώ τον μήνα, κατά μέσον όρο, από 732 ευρώ

Από χην ερχόμενη Δευτέρα θα πληρωθούν για πρώτη φορά και 14.252 νέες οριστικές συντάξεις, συνολικής 
δαπάνης 9,590 εκαχ. ευρώ.

Της ΡΟΥΛΑΣΣΑΛΟΥΡΟΥ

Βαρύ το αποτύπωμά του στο ύψος 
των συντάξεων αφήνει χρόνο με 
τον χρόνο ο νόμος Κατρούγκα
λου που ψηφίστηκε τον Μάιο του 
2016, καθώς οι νέες συντάξεις που 
θα λάβουν για πρώτη φορά από 
την ερχόμενη Δευτέρα 14.252 συ
νταξιούχοι διαμορφώνονται, κατά 
μέσον όρο, στα 673 ευρώ, σχεδόν 
60 ευρώ κάτω από τις συντάξεις 
που θα λάβουν κατά μέσο όρον οι 
2,4 εκατ. συνταξιούχοι.

Η συνολική δαπάνη για την 
πληρωμή 2.704.463 συντάξεων 
που, όπως ανακοινώθηκε χθες 
από τη διοίκηση του e-ΕΦΚΑ, θα 
καταβληθούν μεταξύ 24 και 28 
Αυγούστου σε όλους τους δικαι
ούχους, χωρίς να συμπεριληφθούν 
οι παροχές στους ανασφάλιστους 
υπερήλικες του ΟΓΑ, ανέρχεται σε 
1,980 δισ. ευρώ, με αποτέλεσμα 
η μέση συνταξιοδοτική παροχή 
να αγγίζει τα 732 ευρώ τον μήνα. 
Μάλιστα, σταδιακά από την ερ
χόμενη Δευτέρα θα πληρωθούν 
για πρώτη φορά και 14.252 νέες 
οριστικές συντάξεις, συνολικής 
δαπάνης 9,590 εκατ. ευρώ. Αυτό 
στην πράξη σημαίνει πως η μέση 
«νέα» σύνταξη πέφτει στα 673, 
ήτοι 59 ευρώ κάτω από τη μέση 
σύνταξη ενός «παλαιού» δικαι
ούχου που έλαβε τη σύνταξή του 
πριν από τον νόμο Κατρούγκαλου. 
Στα ποσά δεν περιλαμβάνονται οι 
κρατήσεις υπέρ ΑΚΑΤΕ και η ει
σφορά υγείας.

Πότε καταβάλλονται
Καθώς βέβαια υπάρχουν ση

μαντικές διαφοροποιήσεις μετα
ξύ των ασφαλισμένων, κυρίως 
μισθολογικές αλλά και στα έτη 
ασφάλισης, η ψαλίδα ανοίγει επι
κίνδυνα ανάλογα με το πρώην 
ταμείο από το οποίο προέρχεται 
ο νέος συνταξιούχος. Είναι εν
δεικτικό ότι οι 445 νέοι συνταξι
ούχοι που προέρχονται από το 
Δημόσιο και θα λάβουν στις 28 
Αυγούστου την οριστική σύντα
ξή τους θα πληρωθούν συνολικά 
446.661,5 ευρώ, που αντιστοι-

Η ψαλίδα μεγαλώνει 
ανάλογα με το Ταμείο 
- Οι νέοι συνταξιούχοι 
του Δημοσίου λαμβά
νουν 1.051 ευρώ, 
ενώ του ΙΚΑ 438 ευρώ.
χεί σε μέση σύνταξη της τάξης 
των 1.051 ευρώ. Στον αντίποδα 
οι 960 νέοι συνταξιούχοι που θα 
λάβουν τη σύνταξή τους από το 
πρώην ΙΚΑ, θα πάρουν σηνολι- 
κά 421.073,49 ευρώ, ήτοι μέση 
παροχή που μόλις ξεπερνάει τα 
438 ευρώ τον μήνα. Στα 1.041,56 
ευρώ είναι η μέση νέα σύνταξη 
για τους 6 νέους ασφαλισμένους 
που θα σηνταξιοδοτηθούν από το 
πρώην ταμείο του ΗΣΑΠ. Οι 287 
νέοι πρώην ελεύθεροι επαγγελ- 
ματίες ασφαλισμένοι στο ΤΕΒΕ 
θα λάβουν κατά μέσον όρο σύ
νταξη της τάξης 709,83 ευρώ τον 
μήνα, η μέση νέα σύνταξη στους 
γιατρούς του πρώην ΕΤΑΑ-ΤΣΑΥ

είναι 1.213,63 ευρώ, η αντίστοι
χη σύνταξη για τους μηχανικούς 
(ΕΤΑΑ-ΤΣΜΕΔΕ) ανέρχεται σε 
771,32 ευρώ, ενώ για τους νέους 
συνταξιούχους πρώην δικηγό
ρους, η μέση σύνταξη μετά τις 
παρεμβάσεις του νόμου Κατρού
γκαλου είναι 994,68 ευρώ.

Να σημειωθεί ότι, σύμφωνα με 
τα στοιχεία που έχει στη διάθεσή 
της η «Κ», κατά τις πληρωμές της 
ερχόμενης εβδομάδας θα δοθούν 
και αναδρομικά ποσά (λόγω της 
αναμονής έκδοσης των συντάξε
ων) σε 12.711 νέους συνταξιού
χους (με οριστικές αποφάσεις) 
ύψους 72,05 εκατ. ευρώ.

Η καταβολή τους
Οπως ανακοίνωσε η διοίκη

ση του e-ΕΦΚΑ, στο πλαίσιο της 
εφαρμογής του μέτρου της ταυ
τόχρονης καταβολης των κύριων 
και επικουρικών συντάξεων αλλά 
και της προσπάθειας αποφυγής 
του σηγχρωτισμού των συνταξι
ούχων στα τραπεζικά υποκατα
στήματα, αποφασίστηκε οι πλη
ρωμές κύριων και επικουρικών

σηντάξεων να γίνουν βάσει του 
εξής προγράμματος:
• Στις 24 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Δευτέρα, θα καταβληθούν οι κύρι
ες και επικουρικές σηντάξεις των 
μισθωτών (δηλαδή των σηνταξι- 
ούχων που προέρχονται από το τ. 
ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, τις τράπεζες και τον 
ΟΤΕ) που ο ΑΜΚΑ τους ληγει σε 
1, 3, 5, 7, 9.
• Στις 26 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Τετάρτη, θα καταβληθούν οι κύρι
ες και επικουρικές σηντάξεις των 
μισθωτών (δηλαδή των σηνταξι- 
ούχων που προέρχονται από το τ. 
ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, τις τράπεζες και τον 
ΟΤΕ) που ο ΑΜΚΑ τους ληγει σε 
0, 2, 4,6,8.
• Στις 27 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Πέμπτη, θα καταβληθούν οι κύριες 
και επικουρικές συντάξεις των μη 
μισθωτών (δηλαδή των σηνταξι- 
ούχων που προέρχονται από τους 
τέως φορείς ΟΑΕΕ, ΟΓΑ και ΕΤΑΑ).
• Στις 28 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Παρασκευή, θα καταβληθούν κύ
ριες και επικουρικές σηντάξεις του 
Δημοσίου, του τ. ΝΑΤ, τ. ΕΤΑΤ, τ. 
ΕΤΑΠ-ΜΜΕ και ΔΕΗ.
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1  Ιός παραπληροφόρησης απειλεί τα σχολεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 1629.16 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ιός παραπληροφόρησης 
απειλεί τα σχολεία
Οργανωμένη προσπάθεια δαιμονοποίησης της μάσκας

Σε απειλή για την ομαλη έναρξη ins σχο
λικής χρονιάς εξελίσσονται ασυνείδητοι, 
οι οποίοι με όχημα τα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης καλούν γονείς και μαθητές να 
πουν «όχι» στη χρήση μάσκας στο σχο
λείο, που θα ισχϋσει και στα νηπιαγωγεία.

Παρά την έξαρση των κρουσμάτων που 
συνεχίζεται, ορισμένοι αναφέρουν ότι η 
μάσκα μπορεί «να οδηγήσει σε αιφνίδιο 
θάνατο», άλλοι ζητούν ενυπόγραφη βεβαί
ωση από την πολιτική ηγεσία ότι η μάσκα 
είναι ασφαλής. Σελ. 3,4
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1  Ιός παραπληροφόρησης απειλεί τα σχολεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Καλούν τους μαθητές να μη φορούν μάσκα
Ερευνα διεξάγει η Διεύθυνση Δίωξης Ηλεκτρονικού Εγκλήματος, μετά δημοσιεύματα και καταγγελίες στην αστυνομία

Οι μαθητές και οι γονείς τους οφείλουν να προμηθεύονται τις μάσκες από φαρμακεία, ώστε να είναι σίγουροι για την ποιότητά τους. Επίσης, οι μάσκες 
πρέπει να είναι υφασμάτινες και να πλένονται καθημερινά, σημειώνει ο πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας Λοιμωξιολόγων και μέλος της επιτροπής λοιμω- 
ξιολόγων για τον κορωνοϊό, Παναγιώτης Γαργαλιάνος.

Του ΓΙΑΝΝΗ ΣΟΥΛΙΩΤΗ

Ερευνα για τους διαχειριστές ομά
δων στο Facebook που καλούν γο
νείς και μαθητές να πουν «όχι» στη 
χρήση προστατευτικής μάσκας στο 
σχολείο, διεξάγει η Διεύθυνση Δί
ωξης Ηλεκτρονικού Εγκλήματος. 
Αφορμή για τον σχηματισμό δι
κογραφίας υπήρξαν χθεσινά δη
μοσιεύματα και καταγγελίες πολι
τών στην αστυνομία. Τα στελέχη 
της υπηρεσίας πρόκειται να κα
ταθέσουν αίτημα άρσης απορρή
του στην εταιρεία Facebook για να 
εξακριβώσουν την ταυτότητα των 
διαχειριστών. Το υλικό που θα συ
γκεντρώσουν μαζί με κάποιες χα
ρακτηριστικές αναρτήσεις στους 
«τοίχους» των εν λόγω ομάδων, 
θα υποβληθούν στον εισαγγελέα, ο 
οποίος θα τα αξιολογήσει ποινικά.

Η μία από τις ομάδες, ενδει
κτικά, καλεί τους γονείς και τους 
μαθητές να μην κάνουν χρήση 
της προστατευτικής μάσκας στο 
σχολείο, μέτρο που σύμφωνα με

Αίτημα άρσης απορρή
του στην εταιρεία - 
Στον εισαγγελέα 
το υλικό που θα συγκε
ντρωθεί, καθώς και κά
ποιες χαρακτηριστικές 
αναρτήσεις στους «τοί
χους» των ομάδων.

όσα πρόσφατα δήλωσε δημόσια η 
υπουργός Παιδείας Νίκη Κεραμέ- 
ως, θα εφαρμοστεί υποχρεωτικά 
με το άνοιγμα των σχολείων στις 
7 Σεπτεμβρίου. «Μα είναι απλό. 
Αφού δεν υπάρχει κάποιος κίνδυ
νος από τη χρήση μάσκας, τότε αυ
τό να μας το βεβαιώσει ενυπογρά-

φως ο υπουργός», γράφει ένα από 
τα μέλη στον «τοίχο» της ομάδας. 
Ενα άλλο μέλος σχολιάζει κάτω 
από ανάρτηση με τίτλο «Η μάσκα 
στα παιδιά μπορεί να οδηγήσει σε 
αιφνίδιο θάνατο!!»: «Ακόμα και να 
μας αναγκάσουνε με πιστόλι στο 
κεφάλι να στείλουμε το παιδί με

μάσκα υπάρχει και άλλος τρόπος 
να μη το κάνει...».

Η συγκεκριμένη ομάδα δεν αριθ
μεί σημαντικό αριθμό μελών σε 
αντίθεση με αντίστοιχη που έχουν 
δημιουργήσει χρήστες στην Κύπρο 
και μετρά πάνω από 24.000 μέλη. 
Πρόκειται για κλειστή ομάδα με

αντικείμενο τη μη χρήση μάσκας 
από μαθητές. Οι διαχειριστές της 
έχουν φροντίσει να αναρτήσουν 
γραπτή δήλωση, αρνούμενοι την 
ευθύνη για όσα δημοσιεύουν τα 
μέλη της ομάδας.

Η Εισαγγελία Πρωτοδικών Αθή
νας, πάντως, έχει ήδη από τις αρχές

Αυγούστου διατάξει προκαταρκτι
κή εξέταση για δημοσιεύματα κυ
ρίως στον ηλεκτρονικό Τύπο που 
καλούν στη μη τήρηση των νό
μων που τίθενται σε ισχύ από την 
πολιτεία για τον περιορισμό εξά- 
πλωσης του κορωνοϊοή Η έρευνα 
ανετέθη στη Διεύθυνση Ηλεκτρο

νικού Εγκλήματος. Ο εισαγγελέας 
ζητεί από τους αστυνομικούς να 
διερευνήσοσν εάν οι συντάκτες 
των επίμαχων δημοσιευμάτων πα
ραβιάζουν το άρθρο 183 του Ποινι
κού Κώδικα για «δημόσια διέγερ
ση σε απείθεια κατά των νόμων». 
Πρόκειται για πλημμέλημα που τι
μωρείται με ποινή φυλάκισης και 
χρηματική ποινή.

«Συνωμοσία»
Η διαδικασία κινήθηκε με πρω

τοβουλία του υπουργού Προστα
σίας του Πολίτη Μιχάλη Χρυσο- 
χοΐδη, που σε συνεννόηση με τη 
Δίωξη Ηλεκτρονικού Εγκλήματος 
έστειλε στον εισαγγελέα χαρακτη
ριστικά δημοσιεύματα, που είχαν 
πρόσφατα αναρτηθεί σε κυρίως 
χαμηλής επισκεψιμότητας ιστο
σελίδες και καλούσαν τους ανα
γνώστες να μην εφαρμόζουν μέ
τρα προφύλαξης με το επιχείρημα 
ότι η πανδημία του κορωνοϊού δεν 
συνιστά πραγματική απειλη, αλλά 
μια παγκόσμια συνωμοσία.

«Το εμβόλιο κατασκευάσθηκε 
στην Κίνα και τροποποιήθηκε σε 
βιολογικό εργαστήριο των ΗΠΑ με 
κεντρικό συντονιστή τον Bill Gat^, 
ο οποίος ομολογεί σε κάποιο βίντεο 
ότι η δεύτερη φορά θα είναι πολύ 
θανατηφόρα!», γράφει ο συντάκτης 
μακροσκελούς κειμένου που συ- 

| γκαταλέγεται μεταξύ εκείνων που 
| διαβιβάστηκαν στον εισαγγελέα.
I Το φαινόμενο έχει λάβει ανη

συχητικές διαστάσεις σε διάφορες 
χώρες του εξωτερικού, με εκεί
νους που αντιδρούν στη χρήση 
προστατευτικής μάσκας να διορ- 
γανώνουν ακόμα και συγκεντρώ
σεις διαμαρτυρίας, όπως συνέβη 
πρόσφατα στις Βρυξέλλες και τη 
Μαδρίτη. Στην Ελλάδα, αντίστοι
χα πυκνώνουν τα επεισόδια ανά
μεσα σε αστυνομικούς και πολίτες 
που αρνούνται να υπακούσουν 
στα μέτρα.

Το πρώτο μάθημα 
στα σχολεία θα αφορά 
τον κορωνοϊό

Η εξεταστική του Σεπτεμβρίου, όπως δήλωσε η κ. Κεραμέως, θα πραγμα
τοποιηθεί με τον ίδιο τρόπο που έγινε η εξεταστική του Ιουνίου. Τα ίδια τα 
πανεπιστήμια θα αποφασίσουν εάν θα γίνουν διά ζώσης ή εξαποστάσεως 
εξετάσεις, γραπτές ή προφορικές.

Τη προσεχή Δευτέρα, 24 Αυγού
στου, θα ανακοινωθούν από το 
υπουργείο Παιδείας τα συνολικά 
μέτρα που θα ισχύσουν για την 
επαναλειτουργία των σχολείων 
όλων των βαθμιδών, τα οποία, 
όπως έχει ήδη γίνει γνωστό, θα 
ανοίξουν στις 7 Σεπτεμβρίου. Η 
επιτροπή λοιμωξιολόγων έχει ήδη 
ολοκληρώσει την επεξεργασία των 
προτάσεών της και από το υπουρ
γείο Παιδείας θα εξειδικεύσουν 
την προσαρμογή των προτάσεων

Τη Δευτέρα 24 Αυγού
στου, το υπ. Παιδείας θα 
ανακοινώσει τη δέσμη 
των μέτρων που θα ισχύ- 
σουν για την επαναλει
τουργία όλων των σχολι
κών μονάδων.

αυτών στο σχολικό περιβάλλον.
Χθες, η υπουργός Παιδείας Νί

κη Κεραμέως δήλωσε (ΣΚΑΪ) ότι το 
πρώτο μάθημα που θα γίνει στα 
σχολεία θα αφορά τον κορωνοϊό, 
προφανώς για να εξοικειωθούν οι 
μαθητές, ιδιαίτερα τα παιδιά μι
κρότερης ηλικίας, στα προληπτι
κά μέτρα που θα εφαρμόζονται 
κατά τη λειτουργία του σχολείου 
αλλά και για να εξηγηθεί στα μεγα
λύτερης ηλικίας παιδιά η ανάγκη 
εφαρμογής των μέτρων αυτοπρο
στασίας. Παράλληλα, σε γονείς και 
εκπαιδευτικούς θα δοθούν ειδικά 
έντυπα με οδηγίες για τη σωστή 
χρήση μάσκας ακόμη και στα νη
πιαγωγεία. Η υπουργός Παιδείας 
ανέφερε επίσης ότι σε περίπτωση 
κρούσματος σε κάποιο σχολικό 
τμήμα, θα κλείνει το τμήμα και 
όχι όλο το σχολείο και θα γίνεται 
τηλεκπαίδεηση για τους μαθητές 
του. Η τηλεκπαίδευση θα εφαρμο-

σθεί και σε περιοχές όπου ενδεχο
μένως θα αποφασισθεί η εφαρμο
γή αυξημένων μέτρων.

Αναφορικά με τα πανεπιστήμια, 
η υπουργός Παιδείας δήλωσε ότι 
η εξεταστική του Σεπτεμβρίου θα 
πραγματοποιηθεί με τον ίδιο τρό
πο που έγινε η εξεταστική του Ιου
νίου, δηλαδή τα πανεπιστήμια θα 
αποφασίσουν εάν θα γίνουν διά 
ζώσης ή εξ αποστάσεως εξετάσεις, 
γραπτές ή προφορικές.

Σε περίπτωση κροΰσματοβ
Για τον τρόπο με τον οποίο θα 

επαναλειτουργήσουν τα σχολεία 
μίλησε (ΣΚΑΪ) ο πρόεδρος της Ελ
ληνικής Εταιρείας Λοιμωξιολόγων 
και μέλος της επιτροπής λοιμωξιο- 
λόγων για τον κορωνοϊό, Παναγιώ
της Γαργαλιάνος, ο οποίος ανέφε
ρε ότι το υγειονομικό πρωτόκολλο 
για τα σχολεία επικαιροποιείται 
συνεχώς, με βασικό στόχο να μη 
χρειαστεί να κλείσει ολόκληρο 
σχολείο σε περίπτωση κρούσμα
τος. Αναφορικά με τις μάσκες που 
θα φορούν τα παιδιά, σπμβούλευ- 
σε τους γονείς να τις προμηθεύ
ονται από φαρμακεία, ώστε να 
είναι σίγουροι για την ποιότητα, 
να είναι υφασμάτινες και να πλέ
νονται καθημερινά.

Για την εισήγηση της επιτρο
πής λοιμωξιολόγων όσον αφορά 
την επαναλειτουργία των σχολεί
ων ενημέρωσε η κ. Κεραμέως τους 
13 περιφερειακούς διευθυντές εκ
παίδευσης και τους 116 διευθυντές 
εκπαίδευσης μέσω τηλεδιάσκεψης, 
στην οποία συζητήθηκαν οι ιδιαι
τερότητες της σχολικής χρονιάς 
που θα αρχίσει.

Πέραν του κορωνοϊού, στη δι
άρκεια της τηλεδιάσκεψης σηζητή- 
θηκαν όλα τα θέματα που σχετίζο
νται με το άνοιγμα των σχολείων 
και οι αλλαγές που εισάγονται για 
το νέο σχολικό έτος και αφορούν, 
μεταξύ άλλων, την πιλοτική εισα

γωγή των αγγλικών στο νηπιαγω
γείο και τα εργαστήρια δεξιοτή
των. Ειδική αναφορά έγινε στη 
στελέχωση, για πρώτη φορά, των 
εκπαιδευτικών μονάδων με εκπαι
δευτικούς ειδικής αγωγής.

Αισιοδοξία και προσοχή
«Συζητήσαμε με τους περιφερει

ακούς διευθυντές εκπαίδευσης και 
τους νέους διευθυντές εκπαίδευσης 
για την προετοιμασία ανοίγματος 
των σχολικών μονάδων, στο πλαί
σιο των αυξημένων μέτρων προ
στασίας λόγω κορωνοϊού, των ση

μαντικών αλλαγών στο πρόγραμμα 
του σχολείου και την εκπαιδευτι
κή καθημερινότητα που εισήχθη- 
σαν από την πρόσφατη νομοθεσία, 
αλλά και των νέων ρυθμίσεων για 
την καλύτερη, αποτελεσματικότε
ρη και ταχύτερη στελέχωση των 
σχολείων μας. Ξεκινούμε τη νέα 
χρονιά με αισιοδοξία και προσοχή, 
με σχέδιο και στενή συνεργασία με 
όλα τα στελέχη εκπαίδευσης, για 
να προσφέρουμε τα καλύτερα στα 
παιδιά μας και στην εκπαιδευτική 
κοινότητα εν σηνόλω», δήλωσε η 
κ. Κεραμέως.

ΠΟΥ: Σημαντικό 
να ξαναλειτουργήσει 
η εκπαίδευση
Τη σημασία που έχει το άνοιγμα 
των σχολείων υπογραμμίζει ο 
Παγκόσμιος Οργανισμός Υγεί
ας (ΠΟΥ), ο οποίος διαβεβαιώνει 
ότι η διαχείριση της πανδημίας 
στην Ευρώπη μπορεί να γίνει 
πλέον χωρίς να επιβληθεί γενικό 
lockdown χάρη στην προετοιμα
σία των Αρχών και στις γνώσεις 
που έχουν σησσωρευθεί τους τε
λευταίους μήνες. Σε διαδικτυα- 
κή συνέντευξη Τύπου που πα
ραχώρησε από την Κοπεγχάγη, 
ο αρμόδιος για την Ευρώπη δι
ευθυντής του ΠΟΥ Χανς Κλού- 
γκε εξέφρασε ανησυχία για τις 
συνέπειες που έχει προκαλέσει 
το κλείσιμο των σχολείων, ιδιαί
τερα στα παιδιά που έχουν ειδι
κές ανάγκες.

Την ίδια ώρα, η Αμερικανι
κή Παιδιατρική Ακαδημία υπο
στηρίζει σθεναρά ότι οι εκτιμή
σεις για τη νέα σχολική χρονιά 
πρέπει να ξεκινούν με στόχο τη 
φυσική παρουσία των μαθητών 
στα σχολεία. Σημειώνει ότι για 
την ασφαλή επανεκκίνηση της 
εκπαιδευτικής διαδικασίας είναι 
ζωτικής σημασίας οι αρμόδιες 
Αρχές να λάβουν όλα τα απαραί
τητα μέτρα για τον περιορισμό 
της εξάπλωσης του κορωνοϊού 
και να ακολουθήσουν μια πο- 
λυεπίπεδη προσέγγιση για την 
προστασία μαθητών, δασκάλων 
και προσωπικού.

Προτείνει την τήρηση από
στασης δύο μέτρων μεταξύ των 
θρανίων, καθώς και τη χρήση 
υφασμάτινης μάσκας από όλους. 
Ειδικότερα, στις οδηγίες για τη 
χρήση μάσκας, η Αμερικανική 
Παιδιατρική Ακαδημία αναφέ
ρει ότι τα παιδιά ηλικίας 2 ετών 
και άνω μπορούν και πρέπει να 
φορούν υφασμάτινα καλύμμα
τα προσώπου (μάσκες) σε περι
πτώσεις που δεν είναι δυνατό 
να διατηρήσουν φυσική από

σταση, όπως στο σχολείο, στις 
δομές φροντίδας παιδιών και άλ
λες ομάδες. Παράλληλα, πρέπει 
να λαμβάνεται σοβαρά υπόψη 
το ενδεχόμενο της χρήσης τους 
στο σπίτι προκειμένου να προ
στατεύονται μέλη της οικογέ
νειας που ανήκουν σε ευπαθείς 
ομάδες και διατρέχουν κίνδυνο 
για σοβαρή νόσηση από τον νέο 
κορωνοϊό.

Οσον αφορά την κατάσταση 
στην Ευρώπη, όπου την πρώτη

Η Αμερικανική 
Παιδιατρική Ακαδημία 
υποστηρίζει ότι στόχος 
πρέπει να είναι η φυσι
κή παρουσία των μα
θητών στις εκπαιδευ
τικές μονάδες.

εβδομάδα του Αυγούστου κατα
γράφηκαν 40.000 επιπλέον κρού
σματα σε σχέση με τον Ιούνιο, 
ο αρμόδιος διευθυντής του ΠΟΥ 
είπε ότι «με τα βασικά μέτρα σε 
εθνική κλίμακα και τα πρόσθε
τα στοχευμένα μέτρα είμαστε 
σε πολύ καλύτερη θέση για να 
εξαλείψουμε τις τοπικές αναζω
πυρώσεις του ιού. Μπορούμε να 
διαχειρισθούμε τον ιό και να δι
ατηρήσουμε σε λειτουργία την 
οικονομία και το εκπαιδευτικό 
σύστημα».

Ο Κλούγκε σημείωσε ότι «δεν 
επιστρέφουμε στον Φεβρουάριο» 
και πρόσθεσε ότι «ξέρουμε πώς 
να στοχεύσουμε τον ιό και όχι 
την κοινωνία». Ο ΠΟΥ συνιστά 
τον σεβασμό των μέτρων προ
στασίας και αποστασιοποίησης, 
καθώς και μια εθνική στρατηγική 
διάγνωσης και ιχνηλάτησης όταν 
εμφανίζονται εστίες μόλυνσης.
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Μέχρι να έρθει το εμβόλιο
Η ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ εταιρία που συνεργάζεται με το Πανεπι
στήμιο της Οξφόρδης για την παρασκευή εμβολίου κατά του 
κορονόίού ανακοίνωσε ότι θα μπορεί να ξεκινήσει τη διάθεσή του 
σε πιο ευρεία κλίμακα από το τέλος του έτους. Ηδη ο υπουργός 
Υγείας Βασίλης Κικίλιας έχει δηλώσει ότι η Ελλάδα, βάσει της 
συμφωνίας που έχει υπογράψει η Ευρωπαϊκή Ενωση με τον φαρ
μακευτικό όμιλο, θα λάβει τις πρώτες 700.000 δόσεις εμβολίων 
εφόσον ολοκληρωθούν με επιτυχία όλες οι απαραίτητες δοκιμές 
για την αποτελεσματικότητα του φαρμάκου. Προτεραιότητα θα 
δοθεί στις ευπαθείς ομάδες, όπως επιτάσσει η λογική.

ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ ουσιαστικά για ένα διάστημα 5 μηνών στο οποίο, 
εάν επικρατήσει η υπευθυνότητα που χαρακτήρισε τους πολίτες 
την πρώτη περίοδο της καραντίνας, θα έχουμε τις λιγότερες 
δυνατές απώλειες. Εάν όμως ακολουθήσουμε τους σημερινούς 
ρυθμούς, αυτό σημαίνει ότι θα μετρήσουμε τουλάχιστον 150 
ακόμη νεκρούς, μέχρι να διατεθεί το εμβόλιο που θα εξουδετε
ρώσει τον φονικό ιό.

ΔΥΣΤΥΧΩΣ, διαπιστώνεται πως σε πολλές περιπτώσεις η ανευ
θυνότατα αλλά και η εγκληματική αδιαφορία ορισμένων στην 
τήρηση των κανόνων ασφαλείας απειλούν συνολικά την κοινό
τητα. Για παράδειγμα, είναι απίστευτο ότι παρά τις απαγορεύσεις 
διοργανώθηκε πάρτι στη Μύκονο, στο οποίο συμμετείχαν μάλι
στα και φορείς του κορονοϊού, που έσπασαν την καραντίνα για να 
διασκεδάσουν, διασπείροντας τον ιό σε όλους που συμμετείχαν 
σε μια παράνομη εκδήλωση.

ΑΚΟΜΗ πιο αδιανόητη π κίνηση ορισμένων «γονέων» στα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης που τάσσονται κατά της μάσκας των παι
διών τους στα σχολεία, διακυβεύοντας την υγεία των τέκνων 
τους, αλλά και του κοινωνικού συνόλου. Οσοι παίζουν με τη 
δημόσια υγεία θα πρέπει να τιμωρηθούν βάσει της νομοθεσίας, 
όπως επίσης και όσοι θέλουν να βγάλουν χρήματα παραβιάζο
ντας τα μέτρα ασφαλείας που έχει ορίσει η πολιτεία με βάση τις 
οδηγίες των ειδικών.

ΜΕΣΑ σε 5 μήνες θα κριθούν πολλά, στο χέρι όλων είναι να 
βγούμε από τον εφιάλτη του κορονοϊού με τις λιγότερες απώ
λειες και χρέος του κράτους είναι να επιβάλλει τη νομιμότητα 
διασφαλίζοντας τη δημόσια υγεία.
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1  Ο ΤΡΑΜΠ ΚΑΙ ΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 93.28 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΟ ΤΡΑΜΠ ΚΑΙ 
ΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ

ΣΥΜΦΩΝΑ με πληροφορίες μας από ομογενειακούς κύκλους 
των Ηνωμένων Πολιτειών, ο Τραμπ θα προσπαθήσει να μειώσει 
τη διαφορά που τον χωρίζει δημοσκοπικά από τον υποψήφιο των 
δημοκρατικών Τζο Μπάιντεν ρίχνοντας το χαρτί του εμβολίου. 
Οι ίδιες πηγές αναφέρουν ότι ο πρόεδρος των ΗΠΑ πριν από 
τις κάλπες του φθινοπώρου θα ανακοινώσει την έναρξη των 
εμβολιασμών με σκοπό να δημιουργήσει ένα θετικό κλίμα στην 
αμερικανική κοινωνία ενώ θα συνεχίσει να «πετά χρήμα από το 
ελικόπτερο» για την ενίσχυση των επιχειρήσεων. Τις επόμενες 
εβδομάδες θα δούμε πολλά επεισόδια στην κούρσα προς τις 
εκλογές, ο Μπάιντεν έχει τον πρώτο λόγο, αλλά όπως φαίνεται 
ο Τραμπ δεν θα πέσει αμαχητί. Για τα ελληνικά συμφέροντα η 
αλλαγή εξουσίας στην Ουάσιγκτον θα ήταν μία θετική εξέλιξη, 
όπως προκύπτει από τις θέσεις που έχουν πάρει οι δύο μονο
μάχοι για τις διαφορές μας με την Τουρκία.
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1  Ο δημόσιος χλευασμός ενός ασθενούς με Covid
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 310.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο δημόσιος χλευασμός 
ενός ασθενούς με Covid
Ο 24ΧΡΟΝΟΣ Δημήιρης Κονιαξής είναι ποδοσφαιριστής 
του Πανδραμαίκού. Περιορίστηκε στο lockdown της άνοιξης 
και το καλοκαίρι... χαλάρωσε τα μέτρα προστασίας, καθώς 
ήταν γερός, νέος και δεν υπήρχε περίπτωση να νοσήσει. 
Αποδείχθηκε ότι έκανε λάθος. Κόλλησε τον κορονοϊό και 
νοσηλεύτηκε. Εκρινε σκόπιμο να ενημερώσει τους φίλους 
του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης για τον υπαρκτό κίνδυνο 
του κορονοϊού και να τους συστήσει να είναι ιδιαίτερα προ
σεκτικοί. Μάλιστα, συνόδευσε την ανάρτηση στο Instagram 
με μία φωτογραφία του από το κρεβάτι του νοσοκομείου, 
φορώντας μάσκα.

Ο ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ θεώρησε σημαντικό το μήνυμα 
που έστειλε ο 24χρονος και το παρουσίασε στο φύλλο της 
Δευτέρας 18 Αυγούστου. Την ίδια μέρα το θέμα αναρτήθηκε 
και στην ηλεκτρονική έκδοση της εφημερίδας και έγινε δια- 
μοιρασμός του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης. Κάπου εδώ 
αρχίζουν τα... παρατράγουδα. Δύο μέρες μετά την ανάρτηση 
της είδησης στη σελίδα του Ελεύθερου Τύπου στο Facebook

υπήρχαν 155 αντιδράσεις. Μάλιστα, 
37 από αυτές (δηλαδή σχεδόν το 
25%) ήταν «χαχα» και μόλις 14 «λυ
πάμαι». Δηλαδή, σχεδόν ένας στους 
τέσσερις που αντέδρασαν διαβάζο
ντας την είδηση... γέλασαν!!! Γέλασαν 
με ένα παιδί που νοσεί από covid 19 
και προτρέπει τους συνομηλίκους του 
να μην πάθουν το ίδιο! Ομως, αρκε
τοί από αυτούς που διάβασαν την 
είδηση προχώρησαν και σε σχόλια. 
Και σε αυτό το σημείο αρχίζει ο δη
μόσιος χλευασμός και εξευτελισμός 
του 24χρονου. «Ζωηρά είναι τα μάτια 
σου. Θα το ξεπεράσεις», «Δεν φαίνε
σαι και πολύ άρρωστος», «Συνεχίζεται 
να μην πείθετε κανέναν. Αντιθέτως 
ξεφτυλιζεστε και άλλο... πάμε για 
πάτο. Φιλακια», «Τι σου έταξαν», 
«Καραγκιοζ μπερντέ», «Χορηγούμε
νη!», «Δεν σου έδειξαν να κάνεις τον 
άρρωστο?», «Ποιος πλήρωσε για να 
γίνει διαφήμισή η δήλωσή του πο

δοσφαιριστή θα μας πείτε;», «...Παιδιά covid no ΑΠΑΤΗ ναι 
αυτό έχω καταλάβει», «Χα χχα», «Στημένο μέχρι τα μπουνιά, 
έλεος πια με την προπαγάνδα σας, για τόσο ηλίθιους μας 
περνάτε?...», «ΠΟΔΟΣΦΕΡΙΣΤΕς 3ης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΕΠΙΣΤΗ
ΜΟΝΕΣ», είναι μόνο ορισμένα αηό τα σχόλια, όπως ακριβώς 
ορθογραφικά αναρτήθηκαν.

ΕΙΝΑΙ πραγματικά εξωφρενικό πώς τα μέλη μίας κοινωνίας 
χλευάζουν και εξευτελίζουν με αυτόν τον τρόπο ένα παλικάρι 
που νοσεί. Εναν άνθρωπο που σκέφτηκε να ενημερώσει και 
να προειδοποιήσει για τους κινδύνους της πανδημίας. Οι συ- 
νωμοσιολόγοι «αλωνίζουν» στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
ανακαλύπτοντας «σκάνδαλα» και «διαπλοκή» ακόμη και σε 
τόσο σοβαρά ζητήματα.

ΑΡΚΕΤΑ με όλους εκείνους που έχουν ως απωθημένο ότι 
δεν κατάφεραν να γίνουν δημοσιογράφοι και επικρίνουν 
αυτούς που έγιναν. Θετική η κριτική, αλλά μέχρι ένα σημείο. 
Εδώ τίθεται ζήτημα ανθρώπινων ζωών. Για την ιστορία, μετά 
την εμφάνιση του κρούσματος στον Δημήτρη Κονταξή, η 
Ενωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Δράμας ανέβαλε όλες 
τις αθλητικές δραστηριότητες. Προφανώς, ένα ακόμη σημάδι 
«διαπλοκής». Σωστά;

Η ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΤΟΥ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΗ 
ΤΟΥ ΠΑΝΔΡΑΜΑΪΚΟΥ
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1  Υγειονομική μονάδα στο ΚΥΤ της Μόριας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 229.81 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΠΡΟΣΦΥΓΙΚΟ

Υγειονομική μονάδα στο ΚΥΤ της Μόριας
ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ από 450 τ.μ. είναι η έκταση της 
νέας υγειονομικής μονάδας 24ωρης νοσηλείας 
που κατασκευάστηκε στο Κέντρο Υποδοχής και 
Ταυτοποίησης στη Μόρια. Το νέο κέντρο πρω
τοβάθμιας φροντίδας έχει 32 κρεβάτια νοση
λείας και 4 κρεβάτια ΜΕΘ ενώ διαθέτει χώρο 
υγειονομικής απομόνωσης για περιστατικά 
Covid-19 όπως και ξεχωριστό χώρο υγειονο
μικής νοσηλείας. Το νέο άτυπο Κέντρο Υγείας 
έξω από τη Μόρια θα αποσυμφορήσει το Γε
νικό Νοσοκομείο Μυτιλήνης από εκατοντάδες 
περιστατικά που διαχειριζόταν, καθώς π παρα

μονή χιλιάδων προσφύγων και μεταναστών 
στη Μόρια δημιουργούσε και αυξημένο όγκο 
δουλειάς για το νοσηλευτικό προσωπικό.

Ταυτόχρονα το νέο Κέντρο Υγείας θα ενισχύ- 
σει σημαντικά το δίχτυ προστασίας της Μόριας 
από περιστατικά covid-19, καθώς π διαχείρισή 
τους θα γίνεται εκεί. «Βασική μας προτεραιό
τητα είναι ο περιορισμός των επιπτώσεων της 
μεταναστευτικής κρίσης στις τοπικές κοινωνί
ες. Η νέα υγειονομική μονάδα που ξεκινά να 
λειτουργεί στο ΚΥΤ της Μόριας, δωρεά της 
κυβέρνησης της Ολλανδίας, αφενός έρχεται

να απαντήσει σε μια απαίτηση της τοπικής 
κοινωνίας για να αποσυμφορηθεί το τοπικό 
νοσοκομείο από τους διαμένοντες στη δομή 
της Μόριας και αφετέρου να αντιμετωπίσει 
με έναν αποτελεσματικό τρόπο την πανδημία 
και τις ανάγκες της πρωτοβάθμιας υγείας που 
δημιουργούνται. Η νέα μονάδα διαθέτει 62 
κρεβάτια και 4 κρεβάτια μονάδας αυξημένης 
φροντίδας. Είναι εξοπλισμένη με σύγχρονα 
μηχανήματα και αντιμετωπίζει αποφασιστικά 
όλες τις ανάγκες που μπορεί να έχει το ΚΥΤ 
της Μόριας τους επόμενους μήνες», ανέφερε

ο υπουργός Μετανάστευσης Νότης Μηταρά- 
κης. Η νέα υγειονομική μονάδα στελεχώνεται 
από γιατρούς και νοσηλευτικό προσωπικό του 
υπουργείου Υγείας -ΕΟΔΥ- καθώς και από 
προσωπικό συνεργαζόμενων ΜΚΟ. Οι εργα
σίες χρηματοδοτήθηκαν από το ΥΠΕΘΑ και 
το EASO, ενώ σημαντική ήταν η συμβολή της 
οργάνωσης «Movement on the Ground» που 
ανέλαβε εθελοντικά τη συναρμολόγηση της 
κατασκευής σε συνεργασία με εκπροσώπους 
της εταιρείας Hospitainer.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΒΑΜΒΑΚΑ
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1  Εξαρση του κορονοϊού στην Ευρώπη αλλά
αποκλείουν τη γενική καραντίνα

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-08-2020

Επιφάνεια: 306.28 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΤΟΠΙΚΑ

Εξαρση ίου κορονοϊού στην Ευρώπη αλλά αποκλείουν τη γενική καραντίνα
ΣΤΗΝ Ευρώπη η διαχείριση της πανδημί
ας του κορονοϊού μπορεί να γίνει χωρίς να 
επιβληθεί νέα καραντίνα, διαβεβαίωσε χθες 
ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας, παρότι 
πολλές χώρες καταγράφουν μεγάλη έξαρ
ση. «Δεν επιστρέφουμε στον Φεβρουάριο, 
ξέρουμε πώς να στοχεύσουμε τον ιό και 
όχι την κοινωνία», ανέφεραν αξιωματούχοι 
του οργανισμού, ενώ νωρίτερα ο Γάλλος 
πρόεδρος Εμανουέλ Μακρόν απέκλεισε 
κατηγορηματικά την επαναφορά γενικού 
«λοκντάουν» εξαγγέλλοντας μόνο τοπικούς 
περιορισμούς. Εν τω μεταξύ, Ισπανία, Ιταλία 
και Γερμανία κατέγραψαν το προηγούμενο 
24ωρο τον μεγαλύτερο αριθμό κρουσμάτων 
εδώ και μήνες. Η Γερμανία κατέγραψε 1.707 
κρούσματα την Τετάρτη, ο μεγαλύτερος

αριθμός από τις 26 Απριλίου. Μια αύξηση 
που οφείλεται στην επιστροφή ταξιδιωτών 
από το εξωτερικό, καθώς και στη μη τήρηση 
των μέτρων κοινωνικής αποστασιοποίησης 
και υγιεινής. Στην Ισπανία καταγράφπκαν 
127 θάνατοι το προηγούμενο 24ωρο και 
3.715 νέα κρούσματα. Η «ΕΙ Pais* σημει
ώνει πως πολλές από τις νέες μολύνσεις 
λαμβάνουν χώρα σε γηροκομεία και χώρους 
φιλοξενίας ηλικιωμένων, όπως είχε συμβεί 
στο ξεκίνημα της πανδημίας. Αυξημένη με
τάδοση του ιού καταγράφεται και στην Ιτα
λία, όπου τα κρούσματα έφτασαν τα 642, η 
μεγαλύτερη αύξηση από το τέλος Μαΐου. Ο 
κυβερνητικός σύμβουλος Βάλτερ Ριτσάρντι 
δήλωσε πως αν συνεχιστεί επιδεινούμενη η 
κατάσταση μπορεί να αναβληθούν το άνοιγ

μα των σχολείων και οι περιφερειακές εκλο
γές στις 20-21 Σεπτεμβρίου. Σε κατάσταση 
συναγερμού βρίσκεται και η Γαλλία, που 
επιβεβαίωσε 3.776 νέα κρούσματα και 399 
ενεργές εστίες στη Νίκαια, όπου επιβλήθηκε 
καθολική χρήση της μάσκας σε εσωτερικούς 
και εξωτερικούς χώρους.

Η Ουκρανία κατέγραψε 2.134 νέα κρού
σματα το προηγούμενο 24ωρο με τον αριθ
μό να είναι ο υψηλότερος των προσβλη- 
θέντων από τον SARS-Cov-2 σε μία ημέρα 
στη χώρα, δήλωσε χθες ο υπουργός Υγείας 
Μαξίμ Στεπάνοφ. Ο Στεπάνοφ κάλεσε τους 
πολίτες να φορούν μάσκα, να τηρούν τις 
αποστάσεις και να ακολουθούν τους άλλους 
κανόνες που συνιστά το υπουργείο.

ΑΘΗΝΑ ΣΟΥΤΖΟΥ
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1  ΠΩΣ ΘΑ ΔΟΘΟΥΝ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ
ΑΠΟ ΟΚΤΩΒΡΙΟ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,22 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-08-2020

Επιφάνεια: 673.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΩΣ βΑ ΔΟΘΟΥΝ 
ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΚΑΙ 
ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ
ΑΠΟ ΟΚΤΩΒΡΙΟ

ΣΕ ΤΕΣΣΕΡΙΣ ΠΛΗΡΩΜΕΣ 
ΟΙ ΣΥΝΤΑΞΕΙΣ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
► ΣΕΛΙΔΑ 22
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1  ΠΩΣ ΘΑ ΔΟΘΟΥΝ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΑΠΟ ΟΚΤΩΒΡΙΟ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,22 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

ΤΟ ΧΡΟΝΟΔΙΑΓΡΑΜΜΑ ΠΛΗΡΩΜΩΝ ΓΙΑ ΚΥΡΙΕΣ ΚΑΙ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΕΣ

Από Δευτέρα και βάσει ΑΜΚΑ 
οι συντάξειε Σεπτεμβρίου

Μ
έσα στην ερχόμενη εβδο
μάδα θα πληρωθούν οι 
κύριες και οι επικουρι
κές συντάξεις μηνάς Σεπτεμβρίου 

στους συνταξιούχους όλων των 
Ταμείων. Η καταβολή τους θα γίνει 
με τέσσερις πληρωμές ανάλογα με 
το τελευταίο ψηφίο του ΑΜΚΑ των 
συνταξιούχων και ανάλογα με το 
Ταμείο από το οποίο προέρχονται.

Το χρονοδιάγραμμα πληρωμών, 
σύμφωνα με την απόφαση του 
e-ΕΦΚΑ, έχει ως εξής:
• Στις 24 Αυγούστου 2020, ημέ
ρα Δευτέρα, θα καταβληθούν οι 
κύριες και επικουρικές συντάξεις 
των μισθωτών (δηλαδή των συ
νταξιούχων που προέρχονται από 
το τ. ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, τις Τράπεζες και 
τον ΟΤΕ) που το ΑΜΚΑ τους λήγει 
σε 1,3, 5, 7, 9.

□
 ΚΩΣΤΑΣ ΚΑΤΙΚΟΣ
kkatikos@e-typos.com

• Στις 26 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Τετάρτη, θα καταβληθούν οι κύρι
ες και επικουρικές συντάξεις των 
μισθωτών (δηλαδή των συνταξι
ούχων που προέρχονται από το τ. 
ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, τις Τράπεζες και τον 
ΟΤΕ) που το ΑΜΚΑ τους λήγει σε 
Ο, 2, 4, 6, 8.
• Στις 27 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Πέμπτη, θα καταβληθούν οι κύριες 
και επικουρικές συντάξεις των μη 
μισθωτών (δηλαδή των συντα
ξιούχων που προέρχονται από 
τους τέως φορείς ΟΑΕΕ, ΟΓΑ και 
ΕΤΑΑ).
• Στις 28 Αυγούστου 2020, ημέρα 
Παρασκευή, θα καταβληθούν κύρι
ες και επικουρικές συντάξεις του

ΕΡΧΟΝΤΑΙ...

Τον Οκτώβριο 
ο επανυπολογισμόε 

που θα φέρει αυξήσει 
axis Kilipies. Από Νοέμβριο 
τα αναδρομικά 12 μηνών

Δημοσίου, του τ. ΝΑΤ, τ. ΕΤΑΤ, τ. 
ΕΤΑΠ-ΜΜΕ και ΔΕΗ.

Εντός του Οκτωβρίου οι συ
νταξιούχοι με 30 και άνω έτη 
ασφάλισης θα περιμένουν και 
τον επανυπολογισμό των κύριων 
συντάξεων από τον οποίο θα προ
κόψουν σημαντικές αυξήσεις που 
για τους παλιούς πριν τον νόμο 
Κατρούγκαλου συνταξιούχους θα 
οδηγήσουν πρώτα σε μείωση ή 
και σε μηδενισμό της προσωπικής 
διαφοράς και μετά σε αύξηση σύ
νταξης στην τσέπη, ενώ για τους 
συνταξιούχους μετά τον νόμο Κα
τρούγκαλου οι αυξήσεις θα περά
σουν κατευθείαν στην τσέπη. Οι 
αυξήσεις του επανυπολογισμού θα 
έχουν και αναδρομικά 12 μηνών 
που προγραμματίζεται να πληρω
θούν τον Νοέμβριο. ■
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1  «Θωρακίζονται» τα γηροκομεία
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 531.67 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ασπίδα» για
«Θωρακίζονται» τα γηροκομεία απέ
ναντι στον κορονοϊό με ένα νέο υγει
ονομικό πρωτόκολλο που θα εφαρμο
στεί με απόφαση της κυβέρνησης, μετά 
τα δεκάδες κρούσματα που εμφανίστη
καν στον οίκο ευγηρίας στο Ασβεστο- 
χώρι, όπου την περασμένη εβδομάδα 
έχασαν την ζωή τους έξι ηλικιωμένοι, 
καθώς και στο γηροκομείο «Εστία Πα- 
παγεωργίου» στον Εύοσμο Θεσσαλονί
κης. Χθες, υπήρξε εισαγγελική παρέμ
βαση, ώστε να αναζητηθούν οι ευθύ
νες για τη διασπορά του ιού στο δεύτε
ρο γηροκομείο.

Κατά τη διάρκεια της ενημέρωσης 
των πολιτικών συντακτών, ο κυβερνη
τικός εκπρόσωπος Στέλιος Πέτσας τό

νισε, απαντώντας σε σχετική ερώτηση, 
ότι σύντομα θα εφαρμοστεί στα γηρο
κομεία ένα νέο υγειονομεκό πρωτόκολ
λο, το οποίο θα προβλέπει περισσότερα 
και συχνότερα τεστ κορονοϊού για το 
προσωπικό.

Νωρίτερα το πρωί, ο υπουργός Υγεί
ας Βασίλης Κικίλιας είχε αναφερθεί επί
σης στις προνοιακές δομές και στα μέ
τρα που ενδέχεται να ληφθούν με τεστ 
σε όσους εργαζομένους σε αυτές έρχο
νται από διακοπές.

Προτεραιότητα
«Οι προνοιακές δομές ανήκουν στο 
υπουργείο Εργασιάς αλλά είναι προτε
ραιότητα για εμάς. Εχω μιλήσει για την
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1  «Θωρακίζονται» τα γηροκομεία
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

τα γηροκομεία
ιι Νέο υγειονομικό πρωτόκολλο 8α προβλέπει 
περισσότερα τεστ για το προσωπικό
ανάγκη προστασίας των ευπαθών 
ομάδων, κινδυνεύουν mo πολύ απ’ 
όλους τους άλλους από τον κορο- 
νόίό» εξήγησε ο κ. Κικίλιας, μιλώ
ντας στο ραδιόφωνο του Σκάι.

Στο μεταξύ, ο εισαγγελέας Αγγε
λος Βάσσιος παρήγγειλε χθες προ
καταρκτική εξέταση για να όιερευ- 
νηθούν τυχόν ευθύνες σχετικά με τη 
όιασπορά του κορονοϊού στο νηρο- 
κομείο «Εστία Παπαγεωργίου» στη 
Θεσσαλονίκη, όπου βρέθηκαν θετι

κοί στον ιό 15 ηλικιωμένοι που διέ
μεναν εκεί, καθώς και επτά άτομα 
από το προσωπικό. Οι ηλικιωμένοι, 
οι περισσότεροι από τους οποίους 
έχουν ήπια συμπτώματα, έχουν με
ταφερθεί στα Νοσοκομεία «Παπα
γεωργίου» , Ιπποκράτειο και «Πα- 
πανικολάου», ενώ οι επτά εργαζό
μενοι βρίσκονται σε κατ' οίκον πε
ριορισμό.

Παράλληλα, βρίσκεται σε εξέ
λιξη η διενέργεια προκαταρκτικής

εξέτασης και για τον οίκο ευνηρίας 
στο Ασβεστοχώρι, όπου εντοπίστη
καν 42 κρούσματα κορονοϊού.

Την έρευνα είχε ζητήσει από 
τις 13 Αυγούστου, μία ημέρα μετά 
την επιβεβαίωση των κρουσμάτων, 
ο προϊστάμενος της Εισαγγελίας 
Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης Στέφα
νος Ζαρκαντζιάς, ώστε να διερευ- 
νηθεί κατά πόσον είχαν παραβια- 
στεί τα μέτρα προστασίας που οδή
γησαν στη μετάδοση του ιού.
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1  ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟ-ΧΑΒΑ ΤΟΥΣ ΣΤΗ ΜΥΚΟΝΟ
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 2119.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

VT·' '

ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟ-ΧΑΒΑ ΤΟΥΣ ΣΤΗ ΜΥΚΟΝΟ

ΡΟΖ ΚΟΚΑ ΚΑΙ ΔΥΟ
ασυνείδητοι^ φορειε
Στον εισαγγελέα για κακούργημα ο διοργανωτής >4-5

ΕΝΤΟΠΙΣΕ
Η ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ

ΤΗ ΒΙΑΑ
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1  ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟ-ΧΑΒΑ ΤΟΥΣ ΣΤΗ ΜΥΚΟΝΟ
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

ΚΟΖΑΝΗ

Θετικό βρέφος 6 μηνών 
και ΙΟχρονος μαθητής
ΣΕ ΕΠΙΠΕΔΑ-ΡΕΚΟΡ κινήθηκε και χθες 
ο αριθμός ίων κρουσμάτων που επιβεβαι
ώθηκαν το τελευταίο 24ωρο στη χώρα 
μας καθώς καταγράφηκαν 269 νέες πε
ριπτώσεις μόλυνσης από τον ιό. Ο συ
νολικός αριθμός των κρουσμάτων είναι 
7.934, ενώ ανησυχία προκαλεί και η αύ
ξηση του αριθμού των διασωληνωμένων 
συμπολιτών μας που έφτασαν τους 30.

Η διάμεση ηλικία τους είναι 68 έτη. Στο 
μεταξύ, συναγερμός σήμανε χθες στην 
Εορδαία Κοζάνης όπου αγοράκι μόλις 6 
μηνών βρέθηκε θετικό στον κορωνοϊό, 
ενώ θετικός, σύμφωνα με τις πληροφο
ρίες, διαγνώστηκε και ο πατέρας του. Πα
ράλληλα, σύμφωνα με την ΕΡΤ, ένα παιδί 
10 ετών βρέθηκε επίσης θετικό στον ιό και 
στην περιοχή μετέβη κλιμάκιο του ΕΟΔΥ.

ΔΕΥΤΕΡΟ ΓΗΡΟΚΟΜΕΙΟ-«ΒΟΜΒΑ»

Προκαταρκτική εξέταση
ΠΡΟΚΑΤΑΡΚΤΙΚΗ εξέταση διέταξε χθες ο 
εισαγγελέας Ποινικής Δίωξης Άγγελος Βάσ- 
σιος για να διερευνηθούν τυχόν ευθύνες για 
τη διασπορά του κορωνοϊού και στο δεύτερο 
γηροκομείο της Θεσσαλονίκης, όπου 15 ηλι
κιωμένοι και 7 εργαζόμενοι διαγνώστηκαν 
θετικοί στο νέο ιό. Η δομή ανήκει στην Ιερό 
Μητρόπολη Νεαπόλεως - Σταυρουπόλεως. 
Οι 12 από τους ηλικιωμένους νοσηλεύονται 
στο Νοσοκομείο «Παπαγεωργίου», οι δύο 
στο «Ιπποκράτειο» και ένας στο «Παπανι-

κολάου» (οι περισσότεροι με ήπια συμπτώ
ματα), ενώ οι επτά εργαζόμενοι βρίσκονται 
σε κατ' οίκον περιορισμό.
Παράλληλα, σε εξέλιξη βρίσκεται η διενέρ
γεια προκαταρκτικής εξέτασης και για το 
πρώτο γηροκομείο, τον οίκο ευγηρίας στο 
Ασβεστοχώρι, όπου εντοπίστηκαν 36 κρού
σματα κορωνοϊού (33 ηλικιωμένοι-τρόφιμοι, 
3 εργαζόμενοι) ενώ έξι από τους ηλικιωμέ
νους έχασαν τη ζωή τους από επιπλοκές 
του Covid-19.

ΠΑΡΤΙ ΜΕ 500 ΑΤΟΜΑ, ΡΟΖ ΚΟΚΑ ΚΑΙ ΔΥΟ ΑΣΥΝΕΙΔΗΤΟΥΣ ΦΟΡΕΙΣ ΑΠΟ ΤΗΝ

Σιη Μύκονο τον κορωνο
Τρόμος έχει απλωθεί στο Νησί των Ανέ
μων μετά τις αποκαλύψεις ότι ζευγάρι 
Ισπανών, που είχαν διαγνωστεί θετικοί 
στον κορωνοϊό, το βράδυ της Τετάρ
της έσπασαν την καραντίνα και πήγαν 
με άγριες διαθέσεις να ξεφαντώσουν σε 
πάρτι 500 ατόμων στη Μύκονο έχοντας 
μαζί τους «ροζ κόκα» για αχαλίνωτο σεξ.

Σ
υνελήφθησαν μετά την αποχώρησή τους από το 
πάρτι, το οποίο φέρεται να είχε οργανώσει σε 
βίλα στη Φτελιά -που διαχειρίζεται- ο νεαρός 
Χρήστος Π., ο οποίος επίσης συνελήφθη χθες 
το πρωί.Όλοι τους οδηγήθηκαν στον εισαγγελέα Σύ
ρου και πλέον κατηγορούνται για κακουργήματα κα

θώς, σύμφωνα με το άρθρο 285 του Ποινικού Κώδικα, 
η διασπορά αρρώστιας τιμωρείται με 
φυλάκιση μέχρι 10 έτη. Το ζευγάρι 
των Ισπανών ωστόσο αντιμετωπίζει 
και άλλες κατηγορίες καθώς εκτός 
από την παραβίαση της καραντίνας, 
σε σωματικό έλεγχο που τους έγινε 
βρέθηκαν επάνω τους μεθαμφετα- 
μίνες και μια ροζ σκόνη, την οποία 
αποκαλούν «ροζ κόκα» και χρησιμο
ποιείται για υψηλή απόδοση στο σεξ.
Σύμφωνα με πληροφορίες, χθες 
εντοπίσθηκαν ο ενοικιαστής αλλά και ο θυρωρός της 
συγκεκριμένης βίλας, που φέρονται να είχαν ανά
μειξη στην οργάνωση του πάρτι. Η είδηση έχει προ- 
καλέσει οργή και αγανάκτηση στο πανελλήνιο, ενώ 
πλέον υπάρχουν φόβοι για κατακόρυφη αύξηση των 
κρουσμάτων στο νησί. Το χλιδάτο πάρτι εντοπίστηκε 
με drone της Αστυνομίας στη Φτελιά.
Σύμφωνα με πληροφορίες, ο Χρήστος Π., διαχειριστής 
της συγκεκριμένης βίλας αλλά και άλλων πολυτελών

κατοικιών, ζει μεταξύ Μυκόνου και Λονδίνου νοικι
άζοντας σπίτια, ενώ είναι πολύ ενεργός στα social 
media όπου διαφημίζει το συγκεκριμένο τρόπο ζωής, 
ανεβάζοντας διαρκώς φωτογραφίες και ιστορίες από 
τα πάρτι που οδήγησαν στο τοπικό «lockdown». Επί
σης φωτογραφίζεται με διασημότητες που επισκέ
πτονται το νησί, όπως για παράδειγμα με το «βασιλιά 
του Instagram» Νταν Μπιλζέριαν, που προ ημερών 
παραθέριζε με το... χαρέμι του στο Νησί των Ανέμων. 
Έκπληξη ωστόσο προκαλούν προηγούμενες αναρτή
σεις του, την περίοδο της καραντίνας, που υποστήρι
ζε υπακοή στα περιοριστικά μέτρα.
Η παρέα των Ισπανών είχε κάνει τεστ κορωνοϊού το 
περασμένο Σάββατο, στο «Ελευθέριος Βενιζέλος», 
με την άφιξή τους στη χώρα μας. Στη συνέχεια ανα
χώρησαν για Μύκονο, όπου τρεις ημέρες αργότερα 

ενημερώθηκαν από τον ΕΟΔΥ ότι 
βγήκε θετική μία γυναίκα από την 
παρέα.Όλοι μεταφέρθηκαν στο ξε
νοδοχείο καραντίνας στην περιοχή 
Καλό Λειβάδι, όμως αποφάσισαν να 
ξανακάνουν μόνοι τους το τεστ, πη
γαίνοντας σε ιδιωτική κλινική. Τα 
αποτελέσματα έδειξαν ότι και οι 5 
ήταν αρνητικοί, ωστόσο ήταν υπο
χρεωμένοι να παραμείνουν στην κα
ραντίνα για μία εβδομάδα, κάτι που 

δεν σεβάστηκαν δύο από αυτούς που πήγαν στο πάρτι 
της Φτελιάς χωρίς καμία προφύλαξη.
Όταν οι αστυνομικοί εντόπισαν το σημείο όπου γινό
ταν το γλέντι, ρώτησαν τους Ισπανούς σε ποιο ξενο
δοχείο μένουν κι έμειναν με το στόμα ανοιχτό όταν 
πληροφορήθηκαν ότι είχαν... καταλύσει σε ξενοδο
χείο καραντίνας! Κατόπιν αιτήματος του δικηγόρου 
τους υποβλήθηκαν και σε άλλο τεστ, ενώ τα αποτε
λέσματα θα γίνουν γνωστά σε 72 ώρες.

Με drone εντόπισε 
η Αστυνομία τη βίλα 
• Στον εισαγγελέα 
ο ιδιοκτήτης

Νέα αυστηρότερα μέτρα
ΣΗΜΕΙΩΝΕΤΑΙ ότι από σήμε
ρα στη Μύκονο (και τη Χαλκιδι
κή) ισχύουν τα νέα αυστηρότερα 
μέτρα που ανακοίνωσε η Γενική 
Γραμματεία Πολιτικής Προστα
σίας και τα οποία θα ελέγχονται 
και από αστυνομικούς που θα φο
ρούν πολιτικά ρούχα. Τα μέτρα 
περιλαμβάνουν, μεταξύ άλλων, 
αναστολή κάθε είδους εκδήλω
σης όπως live πάρτι, εμπορο-

πσνηγύρεις, λιτανείες, λαϊκές 
αγορές κ.λπ., απαγόρευση κάθε 
είδους συνάθροισης πολιτών άνω 
των 9 ατόμων για οποιονδήποτε 
λόγο, τόσο σε δημόσιο όσο και σε 
ιδιωτικό χώρο, αλλά και υποχρε
ωτική χρήση μάσκας σε εξωτερι
κούς και σε εσωτερικούς χώρους. 
Για την τήρηση των μέτρων, ειδι
κά στη Μύκονο, η αστυνομική δύ
ναμη έχει ενισχυθεί με 100 αστυ

νομικούς της Τροχαίας και της 
Ασφάλειας Αττικής, ενώ αναμέ
νεται να ολοκληρωθεί η διαδικα
σία για τη δημιουργία Αστυνομι
κής Υποδιεύθυνσης στο νησί, με 
επικεφαλής αστυνομικό διευθυ
ντή, ο οποίος έχει ήδη αναλάβει 
υπηρεσία, γεγονός που σημαίνει 
αναβάθμιση των υπηρεσιών και 
αύξηση του προσωπικού σε μό
νιμη βάση.
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1  ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟ-ΧΑΒΑ ΤΟΥΣ ΣΤΗ ΜΥΚΟΝΟ
Πηγή: ONTIME Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟ ΤΜΗΜΑ ΟΜΟΝΟΙΑΣ

Σε καραντίνα 
όλοι οι κρατούμενοι
ΣΕ ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ 14 ημερών μπήκαν χθες 6 αστυνομικοί και όλοι 
οι κρατούμενοι του Αστυνομικού Τμήματος Ομόνοιας καθώς δια
πιστώθηκε ότι ένας Αλβανός που κρατούνταν στα κρατητήρια για 
διοικητική απέλαση βρέθηκε θετικός στον κορωνοϊό. Όπως έγινε 
γνωστό από την Αστυνομία, ο αλλοδαπός ήταν κρατούμενος του 
Τμήματος Εξαρχείων αλλά λόγω έλλειψης χώρου μεταφέρθηκε 
χτες στο Τμήμα Ομόνοιας. Ο κρατούμενος ένιωσε αδιαθεσία και 
κλήθηκε ασθενοφόρο με το οποίο διακομίστηκε στο Νοσοκομείο 
«Σωτηρία», όπου υποβλήθηκε σε τεστ το οποίο βγήκε θετικό.

ΝΙΚΗ ΚΕΡΑΜΕΩΣ

Θα κάνουμε ό,τι μας προτείνουν 
οι λοιμωξιολόγοι για τα σχολεία
«ΝΑΙ» στη χρήση της μάσκας ακόμα και στο νη
πιαγωγείο είπε χθες υπουργός Παιδείας, Νίκη Κε- 
ραμέως, κάνοντας δεκτή τη σχετική πρόταση των 
λοιμωξιολόγων. Οι ειδικοί εισηγήθηκαν την υπο
χρεωτική χρήση μάσκας για τους μαθητές σε όλες 
τις βαθμίδες της εκπαίδευσης (από το νηπιαγωγείο 
μέχρι το λύκειο). «Αποδεχόμαστε την εισήγηση» 
είπε χαρακτηριστικά η υπουργός Παιδείας, παρα- 
πέμποντας για τις επιμέρους λεπτομέρειες στις

ανακοινώσεις της Δευτέρας. Η ίδια τόνισε πως η 
πρόταση των λοιμωξιολόγων ήταν να δοθεί βάρος 
στην εκπαίδευση της χρήσης μάσκας στους μαθητές 
της μικρής ηλικίας (νηπιαγωγείο και τρεις πρώτες 
τάξεις του δημοτικού). Αναφορικά με το άνοιγμα 
των σχολείων, η υπουργός Παιδείας επεσήμανε ότι 
θα γίνει επικαιροποίηση των μέτρων εάν υπάρξει 
ανάγκη, όπως συνέβη και στο πρώτο διάστημα της 
επιδημίας στην Ελλάδα.

'

■Γ Αχιλλέας *» ffiffip 
HI 10 ώ. · G
Πάμε γερά Ελληνίδες και Έλληνες Μπράβο όλοι μια γροθιά 
το οφείλουμε στα παιδιά μας!!!!! Καλό βράδυ σε όλους 
μας!!!! ΌΧΙ ΜΆΣΚΑ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΆ ΜΑΣ!!!!!!!

ΑΝΕΥΘΥΝΟΙ ΣΤΟ ΦΕΪΣΜΠΟΥΚ

Κίνημα: «Κανένα παιδί 
με μάσκα στο σχολείο»
ΤΗΝ ΩΡΑ που συζητούνται από τα 
αρμόδια υπουργεία οι συνθήκες κάτω 
από τις οποίες θα ανοίξουν τα σχο
λεία τον Σεπτέμβριο, φαίνεται πως 
ένα νέο κίνημα... γονέων καλεί σε 
επανάσταση μέσω των social media 
και της ομάδας που δημιούργησαν με 
τίτλο «Κανένα παιδί με μάσκα στο 
σχολείο».
Στην ομάδα, που δημιουργήθηκε την 
Τρίτη, λίγη ώρα μετά την ανακοί
νωση για το άνοιγμα των σχολεί
ων στις 7 Σεπτεμβρίου, ήδη έχουν 
εγγράφει' περισσότερα από 16.000 
άτομα. Η συγκεκριμένη σελίδα έχει 
προκαλέσει σάλο, ενώ ήδη η Δίωξη 
Ηλεκτρονικού Εγκλήματος ξεκίνη
σε έρευνα για να εντοπίσει και να 
φέρει προ των ευθυνών τους τους 
διαχειριστές. Η δικογραφία θα στα
λεί στη συνέχεια στις δικαστικές αρ
χές. Η αφίσα του γκρουπ, που είναι 
δημόσιο, εκμεταλλεύεται το σύνθη
μα «I can’t Breath» του κινήματος 
«Black Lives Matter» που δημιουρ-

γήθηκε μετά το θάνατο του Αμερι
κανού Τζορτζ Φλόιντ, για να δείξει 
ότι ούτε τα παιδιά δεν θα μπορούν να 
αναπνεύσουν εξαιτίας της μάσκας, 
φτάνοντας μάλιστα στα άκρα, αφού 
ενημερώνουν ότι η μάσκα μπορεί να 
προκαλέσει ακόμα και θάνατο. Στην 
ομάδα συμμετέχουν γονείς που αρ- 
νούνται να στείλουν τα παιδιά τους 
στο σχολείο αν υιοθετηθεί η χρήση 
της μάσκας ή καλούν σε εξέγερση, 
λέγοντας πως, αντιθέτως, πρέπει 
να τα στείλουν, αλλά χωρίς μάσκα, 
γιατί ίσως να είναι αυτός ο στόχος 
της Πολιτείας, να μείνουν δηλαδή 
τα Ελληνόπουλα αγράμματα. Κι αυτό 
την ώρα που όχι μόνο τα κρούσματα 
αυξάνονται επικίνδυνα, αλλά μολύ- 
νονται ακόμα και παιδιά.
Σύμφωνα με πληροφορίες από τη 
Δίωξη, εδώ και τρεις ημέρες είχε 
καταγραφεί η δημιουργία τριών τέ
τοιων ομάδων. Η μία απενεργοποιή- 
θηκε την Τετάρτη, ενώ οι άλλες δύο 
παραμένουν.
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1  Ανατροπή! Πηγή μόλυνσης και τα παιδιά
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 507.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερευνα στις ΗΠΑ διατείνεται 
ότι μπορεί να εμφανίσουν 

υψηλότερο ιικό φορτίο και να 
γίνουν ιδιαίτερα μεταδοτικά

Τ
α παιδιά μεταδίδουν τον Covid-19, 
ακόμα κι αν δεν έχουν νοσήσει τα 
ίδια, σύμφωνα με νέα αμερικανι
κή έρευνα, που προκαλεί ανησυ
χία λίγο πριν ανοίξουν τα σχολεία. 
«Αντίθετα από όσα πιστεύαμε βάσει των 
επιδημιολογικών στοιχείων, τα παιδιά δεν 

γλιτώνουν από την πανδημία» δήλωσε ο δρ 
Αλέσιο Φασάνο, διευθυντής του Κέντρου 
Ανοσολογίας και Βιολογικών Ερευνών στο Γε
νικό Νοσοκομείο της Μασαχουσέτης και συ
ντάκτης της έρευνας. 0 Φασάνο και συνάδελ
φοί του στο Γενικό Νοσοκομείο Μασαχουσέ
της και στο Γενικό Νοσοκομείο Παίδων Μα
σαχουσέτης κατέληξαν στο συμπέρασμα ότι 
τα παιδιά που έχουν μολυνθεί από κορονο- 
ϊό έχουν σημαντικά μεγαλύτερο ιικό φορτίο 
στους αεραγωγούς τους από τους ενηλίκους 
που νοσηλεύονται σε Μονάδες Εντατικής Θε
ραπείας λόγω Covid-19. Το υψηλό ιικό φορτίο 
εντοπίστηκε σε όλες τις ηλικίες, από νήπια ως 
εφήβους, αν και οι περισσότεροι συμμετέχο- 
ντες στην έρευνα ήταν ηλικίας 11 με 17 ετών.

Στην έρευνα, που δημοσιεύτηκε χθες 
στο επιστημονικό περιοδικό «Journal of 
Pediatrics», συμμετείχαν παιδιά και νεαροί 
ενήλικοι ηλικίας 0-22 ετών που είχαν εισα- 
χθεί στα Επείγοντα με ύποπτα συμπτώματα 
Covid-19. Σαράντα εννέα από αυτά, το ένα 
τέταρτο του συνόλου, βρέθηκαν θετικά στον 
ιό. Αλλα 18 συμπεριλήφθηκαν στην έρευνα, 
αφού διαγνώστηκαν με πολυοργανικό φλεγ
μονώδες σύνδρομο, μια σοβαρή ασθένεια που 
συνδέεται με τον κορονοϊό και μπορεί να εμ
φανιστεί στα παιδιά αρκετές εβδομάδες μετά 
τη μόλυνση από τον SARS-CoV-2.

Σύμφωνα με τα ευρήματα της έρευνας, τα 
παιδιά μπορεί να εμφανίζουν υψηλότερο ιικό 
φορτίο, κάτι που σημαίνει ότι είναι ιδιαίτερα 
μεταδοτικά, ανεξαρτήτως του αν έχουν ανα

πτύξει συμπτώματα του Covid-19. «Υπάρχουν 
κάποια αντικρουόμενα στοιχεία εκεί έξω σχε
τικά με τον βαθμό στον οποίο είναι μεταδο
τικά τα παιδιά» δήλωσε η δρ Μεριμπέθ Σέξ- 
τον, αναπληρώτρια καθηγήτρια Μολυσματι
κών ασθενειών στο πανεπιστημιακό νοσοκο

μείο Emoiy της Ατλάντα, που δεν συμμετείχε 
στην έρευνα. «Υπάρχουν επιπλέον στοιχεία, 
βάσει των οποίων ίσως μπορούμε να δού
με τα παιδιά ως πηγές μόλυνσης» πρόσθεσε, 
εξηγώντας όμως ότι απαιτούνται περισσότε
ρες έρευνες.

Ανατροπή! Πηγή μόλυνσηβ και τα παιδιά
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1  Στα όριά του το υγειονομικό σύστημα στο νησί
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 142.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟΜΕΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΛΕΣΒΟΥ TOY ΚΚΕ

Στα όριά του το υγειονομικό 
σύστημα στο νησί

Την πολιτική της κυβέρνησης που υπηρετεί τα κέρδη των 
μεγαλοεπιχειρηματιών, σε βάρος της υγείας του λαού, κα
ταγγέλλει η Τομεακή Επιτροπή Λέσβου του ΚΚΕ με αφορ
μή τον εντοπισμό 11 κρουσμάτων κορονοϊού μόλις το τριή
μερο 17 -19 Αυγούστου.

«Ηδη στο Βοστάνειο Νοσοκομείο υπάρχει ένας ασθενής 
διασωληνωμένος και άλλοι έξι σε απομονωμένους θαλά
μους, στη Λέσβο δηλαδή το σύστημα έχει φτάσει στα όριά 
του», αναφέρει χαρακτηριστικά και καταγγέλλει ότι «το α- 
λαλούμ που επικρατεί στη λήψη των τεστ και στην ενημέ
ρωση από την πολιτική προστασία όσων ιχνηλατούνται, α- 
ποδεικνύει την παντελή έλλειψη εξειδικευμένου προσωπι
κού και στοιχειώδους υποδομής για να εφαρμοστούν ακό
μα και αυτά τα ανεπαρκή μέτρα που εξαγγέλλει κάθε μέ
ρα η κυβέρνηση».

Η ΤΕ Λέσβου τονίζει ότι «έχει γίνει σε όλους καθαρό πως 
μπροστά στο βωμό του κέρδους δεν υπολογίζουν τίποτα. Η 
αθώωση του ανοίγματος στους τουρίστες ακούγεται σαν 
ανέκδοτο στα αυτιά των συμπολιτών μας. Οταν έχει ελεγ
χθεί μόνο το 12% των τουριστών που ήρθαν στη χώρα μας, 
πόσα κρούσματα είχε το υπόλοιπο 88%; Και πόσοι από αυ
τούς συγχρωτίζονται στα ίδια μέρη με τον ντόπιο πληθυ
σμό; Η στοχοποίηση των νέων και της χαλάρωσης της α
τομικής ευθύνης γίνεται μόνο και μόνο για να κρύψουν τη 
μεγάλη αλήθεια: Οτι η κυβέρνηση δεν πήρε κανένα μέτρο 
βελτίωσης του Εθνικού Συστήματος Υγείας και το δεύτερο 
κύμα του κορονοϊού μάς βρίσκει σε ακόμα χειρότερη κατά
σταση από το πρώτο...». Καλεί τέλος «όλους τους φορείς 
της πόλης να απαιτήσουν από την κυβέρνηση εδώ και τώ
ρα μέτρα αποφασιστικής στήριξης του δημόσιου συστήμα
τος Υγείας στο νησί».
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1  Καταγγέλλει κερδοσκοπία στο υγειονομικό υλικό
και απαιτεί επαρκή χρηματοδότηση

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-08-2020

Επιφάνεια: 279.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ «ΘΡΙΑΣΙΟΥ» ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ

Καταγγέλλει κερδοσκοπία στο υγειονομικό υλικό 
και απαιτεί επαρκή χρηματοδότηση
220% αυξήθηκε η τιμή των απλών γαντιών, 60% η τιμή των αποστειρωμένων

Ν
α σταματήσει η κερδοσκοπία στα Μέσα 
Ατομικής Προστασίας καταγγέλλει το 
Σωματείο Εργαζομένων στο Νοσοκομείο 
«θριάσιο» και απαιτεί «να εξασφαλιστεί, με 

κεντρική κρατική ευθύνη, ο επαρκής εφο
διασμός των δημόσιων μονάδων Υγείας και 
Πρόνοιας με το αναγκαίο υγειονομικό υλικό».

Το Σωματείο καταγγέλλει πως η κυβέρνη
ση «δεν έχει εξασφαλίσει, με κεντρική προ
μήθεια, την επάρκεια υγειονομικού υλικού, 
με προτεραιότητα στα Μέσα Ατομικής Προ
στασίας, ούτε έχει χορηγήσει επαρκή έκτα
κτη χρηματοδότηση για την κάλυψη των αυ
ξημένων λειτουργικών αναγκών των δημό
σιων μονάδων Υγείας. Αντίθετα, η κρατική 
χρηματοδότηση στα δημόσια νοσοκομεία 
μειώθηκε κατά 131 εκατ. ευρώ (από 518 ε- 
κατ. το Ιο εξάμηνο 2019 σε 387 εκατ. το Ιο 
εξάμηνο 2020).

(...) Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι το 
"θριάσιο" Νοσοκομείο, όπου σοβαρά προ
βλήματα στη λειτουργία κλινικών και τμη
μάτων, ακόμα και της ΜΕΘ του “θριασίου", 
προκαλούν οι ελλείψεις σε υγειονομικό υλι
κό (π.χ. γάντια, αντισηπτικά), παρά τις αδιά
κοπες προσπάθειες των συναδέλφων του 
Τμήματος Προμηθειών και των υπόλοιπων 
υπηρεσιών. Απόδειξη είναι πρόσφατο έγ

γραφο (με ημερομηνία 28/7/2020) της Ε
πιτροπής Νοσοκομειακών Λοιμώξεων, που 
επισημαίνει, για άλλη μια φορά, τους κιν
δύνους από την έλλειψη Μέσων Ατομικής 
Προστασίας.

Παρόμοιες είναι οι ελλείψεις και στις υπό
λοιπες δημόσιες μονάδες Υγείας, με χαρα
κτηριστικό παράδειγμα το Ιο Κέντρο Υγεί
ας Ελευσίνας, όπου χορηγείται 1 μάσκα σε 
κάθε εργαζόμενο για ολόκληρη 8ωρη βάρ
δια, ενώ στο 2ο Κέντρο Υγείας Ελευσίνας 
χορηγούνται 3 μάσκες σε κάθε εργαζόμενο 
για ολόκληρη τη βδομάδα».

Αυξανόμενη κερδοσκοπία 
για το υγειονομικό υλικό

«Ταυτόχρονα, η πολιτική της κυβέρνησης 
καλλιεργεί το έδαφος για να "ανθίζει" η αυ
ξανόμενη κερδοσκοπία για το υγειονομι
κό υλικό», σημειώνει το Σωματείο και προ
σθέτει πως «οι τιμές στις οποίες είναι υπο
χρεωμένα τα δημόσια νοσοκομεία να προ
μηθεύονται Μέσα Ατομικής Προστασίας έ
χουν "εκτοξευθεί"».

Για παράδειγμα, «η τιμή πώλησης των α
πλών γαντιών έχει αυξηθεί κατά 220% (η

συσκευασία των 100 τμχ έφτασε από 1,76 
ευρώ στα μέσα Ιανουάριου 2020 να πωλεί
ται στα 5,8 ευρώ στα μέσα Αυγούστου2020) 
και η αντίστοιχη τιμή των αποστειρωμένων 
γαντιών έχει αυξηθεί κατά 60% (η συσκευ
ασία των 50 ζευγών έφτασε από 6,45 ευρώ 
στις αρχές Φεβρουάριου 2020 να πωλεί
ται στα 10,5 ευρώ στα αρχές Αυγούστου)».

Το Σωματείο απαιτεί: Επαρκή εφοδιασμό, 
με κεντρική προμήθεια, των δημόσιων μονά
δων με το αναγκαίο υγειονομικό υλικό. Δωρε
άν χορήγηση Μέσων Προστασίας για όλους 
τους εργαζομένους στους τόπους δουλειάς. 
Πλήρη και επαρκή κρατική χρηματοδότηση 
στις δημόσιες μονάδες Υγείας.

Τονίζει ακόμα: «Γχωρίζουμε, και αυτό δι- 
εκδικούμε, ότι οριστική λύση στο πρόβλημα 
μπορεί να δώσει η δημιουργία ενιαίου κρα
τικού φορέα έρευνας, παραγωγής και διά
θεσης φαρμάκων και υγειονομικού υλικού. 
Που θα δημιουργήσει χιλιάδες νέες θέσεις 
εργασίας, θα ανακουφίσει εκατοντάδες χιλιά
δες ασθενείς με τη δωρεάν χορήγηση φαρ
μάκων και υλικών και θα απαλλάξει τις δη
μόσιες μονάδες Υγείας και συνολικά τη χώ
ρα μας από την εξάρτηση από τα επιχειρη
ματικά παιχνίδια και τον πόλεμο συμφερό
ντων των επιχειρηματικών ομίλων».
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1  Νέα εποχή στη Χαλκιδική του lockdown
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-08-2020

Επιφάνεια: 1106.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΛΑ ΤΑ ΝΕΑ ΜΕΤΡΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ

Νέα εποχή 
στη Χαλκιδική 
του lockdown
Από, σήμερα ενεργοποιούνται τα μέτρα της προσωρινής αναστολής λειτουργίας ιδιωτικών επιχειρήσεων και άλλων χώρων συνάθροισης κοινού και της υποχρε
ωτικής χρήσης μάσκας. ΣΕΛ 5 \


	ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
	 Ευρωπαϊκή συμφωνία για 400 εκατ. εμβόλια
	 «Καμπανάκι» για το τοξικό νέφος από τα πλαστικά
	 Μεγαλώνει η αγωνία για τα κρούσματα
	 «Μένουν σπίτι», σε μια αγκαλιά φροντίδας περισσότερων δομών
	 Η χαριστική βολή τα έκτακτα μέτρα για τη Χαλκιδική
	 Ψαλιδισμένες οι νέες συντάξεις του νόμου Κατρούγκαλου
	 Ιός παραπληροφόρησης απειλεί τα σχολεία
	 Μέχρι να έρθει το εμβόλιο
	 Ο ΤΡΑΜΠ ΚΑΙ ΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ
	 Ο δημόσιος χλευασμός ενός ασθενούς με Covid
	 Υγειονομική μονάδα στο ΚΥΤ της Μόριας
	 Εξαρση του κορονοϊού στην Ευρώπη αλλά αποκλείουν τη γενική καραντίνα
	 ΠΩΣ ΘΑ ΔΟΘΟΥΝ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΑΠΟ ΟΚΤΩΒΡΙΟ
	 «Θωρακίζονται» τα γηροκομεία
	 ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟ-ΧΑΒΑ ΤΟΥΣ ΣΤΗ ΜΥΚΟΝΟ
	 Ανατροπή! Πηγή μόλυνσης και τα παιδιά
	 Στα όριά του το υγειονομικό σύστημα στο νησί
	 Καταγγέλλει κερδοσκοπία στο υγειονομικό υλικό και απαιτεί επαρκή χρηματοδότηση
	 Νέα εποχή στη Χαλκιδική του lockdown


